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رئیس شورای فرهنگ عمومی استان هرمزگان درحاشیه  بازدید از کتابخانه طالقانی:

وقف کتاب مورد توجه قرارگیرد

 تاراج اموال عمومی: تاراج اموال عمومی:

 قاچاق روزانه قاچاق روزانه55//22میلیون لیتر سوخت در هرمزگانمیلیون لیتر سوخت در هرمزگان

شامگاه چهارشنبه ١٧ آبان ماه مراسم کلنگ زنی سالن ورزشی 
ویژه معلولین در کوی آزاد شهر بندرعباس برگزار شد.در این 
آیین که با حضور شهردار بندرعباس رییس و اعضای شورای 
اسلامی شهر و جمعی از مدیران شهرداری و شهر بندرعباس 
برگزار شد شهردار بندرعباس  در سخنانی بر افزایش و اهمیت 
خدمات دهی و مناسب سازی اماکن ورزشی و عمومی و معابر 

برای معلولین تاکید نمودند.
آسایش  و  آرامش  زمینه  که  اقدامی  :هر  افزود  نوبانی  مهدی 
مثبت  قدمی  کند  فراهم  را  معلولین  خصوص  به  شهروندان 
در مسیر خدمت رسانی به انها است ما همواره در کنار اداره 
برای  که  مختلفی  های  برنامه  از  بندرعباس  شهر  بهزیستی 
هدیه  مکان  این  و  ایم  کرده  میشود حمایت  برگزار  معلولین 
است برای این قشر از جامعه که تلاش و کوشش و خلاقیت 
های آنها همواره در رشته های مختلف هنری و ورزشی جریان 
ساز بوده است.همچنین حمزه پور نماینده ورزشکاران معلول 
ضمن تشکر از زحمات شهردار و اعضای شورای اسلامی شهر 
بندرعباس گفت ؛این اتفاق برای جامعه معلولین استان و شهر 
بندرعباس امید بخش است و نشان از اهمیت موضوعی است که 
شاید تا به امروز  توجهی به آن نمیشود حمزه پور اظهار داشت 

گسترش و تجهیز مکانهای ورزشی برای معلولین ضرورتی بود 
که الحمدالله شهردار محترم و اعضای شورای ششم این اقدام 
مهم را با همراهی مدیر شهرداری منطقه ٢ به سر انجام رساندند.

راه اندازی پیست دوچرخه سواری از بوستان ولایت تا 
ساحل سورو 

شهردار بندرعباس خبر داد در آینده نزدیک پیست دوچرخه 
سواری از بوستان ولایت تا ساحل سورو راه اندازی می شود . 

ورزش  های  ظرفیت  تقویت  راستای  در  گفت:  نوبانی  مهدی 
همگانی و توجه به هوای پاک در کلانشهر ها و استفاده بهینه از 
نوار ساحلی شهر بندرعباس مسیر دوچرخه سواری و پیاده روی 
ساحلی را از بوستان ولایت در شرق شهر بندرعباس تا ساحل 

سورو در غرب شهر راه اندازی می شود.
نوبانی افزود: شهر بندرعباس برای توسعه پایدار نیازمند تقویت 
پروژه های شاخصی است که متوازن با رشد جمعیت ،ترافیک و 
توسعه شهری و کالبدی باشد.مهدی نوبانی شهردار بندرعباس 
خاطر نشان کرد : برای اتصال شرق به غرب شهر به وسیله 
مسیر دوًچرخه سواری و پیاده روی باید پل خور نایبند و خور 
گورسوزان تعریض شود تا اتصال و امتداد مسیر دوچرخه سواری 
و پیاده روی در طول نوار ساحلی قطع نشود و یک مسیر طولانی 

سبز در خط ساحلی ایجاد شود.

نوبانی با تشریح برنامه های آتی خود بیان داشت ساماندهی 
میدان امام علی در ورودی منطقه گردشگری پنجعلی از دیگر 
برنامه ها می باشد که طرح مطالعاتی آن برای کاهش تصادفات 

در این میدان در دست تحقیق، بررسی  و اقدام است.
آمادگی شهرداری منطقه چهار برای صیانت از ساحل 

سورو 
مدیر منطقه چهار شهرداری از آمادگی این منطقه برای بهره 
برداری بهتر از ساحل سورو و صیانت از این ساحل بکر و زیبا 
با اجرای طرح ممانعت از ورود انواع خودرو به ساحل خبر داد. 
حمزه عمرانی مدیر منطقه چهار در این باره گفت : محله باستانی 
سورو یکی از زیباترین و گردشگرپذیرترین سواحل خلیج فارس 
است که متاسفانه گروهی از شهروندان و گردشگران با ورود 
خودورهای خود به ساحل و نزدیک دریا ، ضمن آسیب رساندن 
به محیط زیست و موجوداتی که در این ساحل زندگی می 
کنند موجب بی نظمی و ایجاد معضلات فراوانی برای ساکنان 
و  گردشگران دیگر می شوند و حق استفاده سایرین را از این 

طبیعت زیبا و خدادادی سلب می کنند.
با  دارد  آمادگی  چهار  منطقه  شهرداری  افزود:  ادامه  در  وی 
همکاری دستگاه های ذیربط و اخذ مجوزهای لازم با مسدود 
انواع  ورود  از  به ساحل،  اصلی  ورودی های  و  کردن مسیرها 

خودرو به ساحل ممانعت به عمل آورده و نسبت به ساماندهی 
آن اقدام نماید.

طرح   ، سورو  محله  ظرفیت  به  توجه  با  کرد:  اذعان  عمرانی 
بازآفرینی این محله که شامل کاشت گونه های بومی، زیباسازی 
کوچه های منتهی به ساحل ، حمایت از طرح های بوم گردی 
و صنایع دستی و ساماندهی پارکینگ قایق ها است تدوین و در 

دستور کار این شهرداری قرار دارد.
ضمن  خود  سخنان  پایان  در  شهرداری  چهار  منطقه  مدیر 
های  برنامه  اجرای  در  سورو  ساکنین  همراهی  از  قدردانی 
شهرداری گفت : بیشترین نقش را برای انجام هرچه بهتر طرح 
بازآفرینی محله سورو و صیانت از ساحل آن، ساکنین این محله 
دارند که از این عزیزان درخواست می کنم مانند همیشه یاری 

گر شهرداری باشند.
بندرعباس  آرامستان  به  دسترسی  متفرقه  مسیرهای 

مسدود شد
از  بندرعباس  شهرداری  آرامستان  مدیریت  سازمان  رئیس 
بهشت  به  دسترسی  متفرقه  مسیرهای  همه  نمودن  مسدود 
اظهار کرد:  ارتباط  این  در  کاردانی  امید  داد.  زهرا )س( خبر 
یکی از مهم ترین دغدغه ها محصور نمودن محدوده آرامستان 
بندرعباس بوده که جز معدود آرامستان های موجود در کشور 

است که محصور نشده است. 
اینکه در این زمینه نیازمند حمایت استاندار  با اشاره به  وی 
هرمزگان هستیم تا شاهد اتفاقات بهتری در خصوص محصور 
وسعت  به  توجه  با  افزود:  باشیم،  شهرمان  آرامستان  نمودن 
آرامستان برای اجرای پروژه محصور نمودن بهشت زهرا)س( 
به  ارائه ی خدمات بهینه  تا  باشیم  نیازمند بودجه کافی می 

شهروندان در مسیر خوبی قرار بگیرد. 
از  تردد خودروها  از  راستای جلوگیری  در  داد:  ادامه  کاردانی 
مسیرهای متفرقه به محیط آرامستان پس از شناسایی و ارزیابی 

واحد حراست، مسیرها مسدود شده است. 

با حضور مدیران شهری بندرعباس:

عملیات اجرایی سالن ورزشی معلولان بندرعباس آغاز شد

سوگوار فرهنگ و هنر هرمزگانیم

 در دو قسمت گذشته اقدامات اداره کل فرهنگ و ارشاد اسلامی  
مورد نقد قرار گرفت. و به استناد سخنان مدیرکل که خودش 
را ادامه دهنده راه شهید سلیمانی  معرفی کرده و در مراسم 
هنر  و  فرهنگ  اصحاب  تمامی  "خدمتگزار  گفت  معارفه اش 
نیروهای  بر  تکیه  و  قوی  اعتقادی  باورهای  بر  اتکاء  با  هستم، 
ارزشی و انقلابی در جنگ نرم پیروز می شویم ،هرمزگان  باید با 
مفاخر فرهنگی اش شناخته شود،" ضعف های عمده این دستگاه 
فرهنگی اثر گذار در حوزه برگزاری جشنواره بین المللی خلیج 
سرگردان  مساجد،  فرهنگی  کانون های  با  مواجهه  در  فارس، 
و  قوانین  از  سرپیچی  مساجد،  فرهنگی  کانون   ١063 کردن 
دستورالعمل های صادره  از سوی شورای عالی انقلاب فرهنگی و 
دستور العمل استفاده از خانه های سازمانی مصوبه ١363هیئت 
وزیران، عدم تونایی در ایجاد ارتباط با اهالی فرهنگ و هنر و اجرا 
نشدن بند 8حکم صادره از سوی وزیر فرهنگ، تلاش در جهت 
عدم مواجهه اهالی فرهنگ و رسانه با مقامات عالی این حوزه و 
عدم ارتباط با تشکل ها و انجمن های تحت نظارت اداره کل 
فرهنگ و ارشاد اسلامی هرمزگان به تفصیل قلمی گردید و در 
این شماره صرفا به تنزل جایگاه اداری فرهنگ و ارشاد اسلامی 
قشم و تلاشها در جهت انتصاب سرپرست فاقد تجربه مدیریتی 

اشاره می شود...

ادامه صفحه6

سرمقاله

به قلم : م امیدوار 



سال بیست ودوم . شماره 770 چهار شنبه. 24 آبان ماه 1402خبر2

واگذاری ۲۵ هزار هکتار زمین 
برای پرورش میگو

و  کشاورزی  مهندسی  نظام  سازمان  رئیس 
منابع طبیعی هرمزگان گفت: از ٢۵ هزار و 
۹١۵ هکتار زمین واگذار شده برای پرورش 
هکتار   ٧6 و  هزار   ١١ هرمزگان،  در  میگو 
درحال بهره برداری است. حمید رضا نصیری 
افزود: ١۴ هزار و 83۹ هکتار زمین نیز برای 
است.وی  سازی  آماده  درحال  میگو  پرورش 
گفت: در استان ۴٧ هزار و ٧١0 هزار هکتار 
مطالعه  دست  در  میگو  پرورش  برای  زمین 

است.
و  کشاورزی  مهندسی  نظام  سازمان  رئیس 
 ۴0 از  بیش  گفت:  هرمزگان  طبیعی  منابع 
موافقت اصولی تکثیر میگو نیز تاکنون مجوز 
آن صادر شده است که ٢۵ واحد با ظرفیت 
حال  در  قطعه  میلیون   ٧00 و  هزار  چهار 
بهره برداری و ٢٢ واحد نیز با ظرفیت پنج هزار 
و 600 قطعه در حال ساخت است. هرمزگان 
با ١۹ بندر صیادی و صید سالانه حدود3٢0 
هزار تن انواع آبزی، 30 درصد بنادر صیادی و 
یک چهارم تولیدات شیلاتی کشور را به خود 

اختصاص داده است.

نصب ۱۱ سامانه دوربین نظارتی 
جدید در جاده های هرمزگان 

جاده های  تصویری  پوشش  افزایش  بمنظور 
نظارت  دوربین   ١١ امسال  هرمزگان،  اصلی 

تصویری جدید نصب شده است.
و  راهداری  راه های  مدیریت  مرکز  رئیس 
حمل و نقل جاده ای هرمزگان گفت: اکنون 
دوربین  سامانه   ٢3 هرمزگان  جاده های 
 ٢ مرور،  و  عبور  تخلفات  ثبت   ٧۹ نظارتی، 
تردد  سامانه   ۹3 و  حرکت  حال  در  توزین 

شمار دارد.
سامانه   ١0 است  قرار  افزود:  خزایی  محمد 
ثبت تخلفات عبور ومرور در محور بندرلنگه- 
پارسیان، یک توزین در حال حرکت در محور 
بندرعباس - حاجی آباد و ٢3 سامانه دوربین 
نظارتی دیگر نیز در جاده های استان با اعتبار 
۴00 میلیارد ریال نصب و راه اندازی شود. 
وی گفت: در حال حاضر دو سامانه توزین در 
حال حرکت با قابلیت ثبت تخلفات سرعت و 
اضافه بار در محور های میناب - بندرعباس 
نیز  سامانه  یک  و  باغو  راه  پلیس  محدوده 
محدوده  حاجی آباد   - بندرعباس  محور  در 
مرکز  رییس  است.  فعال  گهکم  راه  پلیس 
حمل  و  راهداری  اداره کل  راه های  مدیریت 
ونقل جاده ای هرمزگان گفت: در حال حاضر 
٧۹ سامانه ثبت تخلفات عبور و مرور و ۹3 
دستگاه ثبت تردد شمار در جاده ها و راه های 

ارتباطی این استان فعال است.

خبر

مقدمات  برگزاری انتخابات نمایندگان تشکل ها در هرمزگان فراهم شده است

معاون سیاسی، امنیتی و اجتماعی استانداری هرمزگان 
گفت: کارآفرینی و تولید محصولات صنایع دستی با 
کیفیت و بازار پسند از اقدامات شاخص انجمن ضایعات 

نخاعی در بندرعباس است.
 احسان کامرانی در بازدید از موسسه مردم نهاد انجمن 
ضایعات  انجمن  افزود:  بندرعباس  نخاعی  ضایعات 
هرمزگان  فعال  نهاد  مردم  موسسات  از  یکی  نخاعی 

گام های  معلولان  توانمندسازی  زمینه  در  که  است 
مهمی برداشته است.

نهاد،  مردم  سازمان های  از  پشتیبانی  و  وی حمایت 
را  ایده  و  برنامه  تشکل ها و گروه های جهادی دارای 
اجتماعی  مشارکت های  حوزه  کاری  اولویت های  از 
نهادهای  گفت:  و  کرد  عنوان  هرمزگان  استانداری 
هرمزگان  در  مستقر  اقتصادی  بنگاه های  و  اجرایی 
مناسبت های مختلف  برای  نیاز خود  مورد  هدایای 
سایر  و  نخاعی  ضایعات  انجمن  تولیدات  محل  از  را 
موسسات خیریه مردم نهاد استان تهیه کنند.معاون 
سیاسی، امنیتی و اجتماعی استاندار هرمزگان خرید 
ضایعات  انجمن  در  معلولان  تولیدی  محصولات 
نخاعی توسط نهادهای اجرایی و صنایع را تاکید ویژه 
شخص استاندار در راستای حمایت از معلولان دانست 
کامرانی با اشاره به در پیش بودن انتخابات نمایندگان 
تشکل های مردم نهاد در ٢۹ آبان ماه جاری گفت: با 

توجه به اهمیت این انتخابات تمامی سازمان های مردم 
نهاد که از استانداری هرمزگان و فرمانداری های تابعه 
مجوز گرفته اند، نسبت به شرکت در انتخابات با معرفی 

نماینده خود اقدام کنند.
وی اضافه کرد: تمهیدات لازم برای برگزاری انتخابات 
نمایندگان تشکل ها در هرمزگان دریافت شده و تمامی 
وزارت کشور  و  استانداری  از  تشکل های داری مجوز 
انتخابات شرکت  این  با معرفی نماینده در  می توانند 

کنند.
مهرماه  هرمزگان  استان  نخاعی  ضایعات  انجمن 
با هدف شناسایی، آموزش، درمان، رفع  سال ١38١ 
مشکلات اشتغال، مسکن و دفاع از حقوق افراد ضایعه 

نخاعی تاسیس شده است. 
استان هرمزگان دارای حدود ۴8۵ نفر ضایعه نخاعی 
است که از این تعداد ٢3۵ نفر در شهرستان بندرعباس 

و ٢۵0 نفر در سایر شهرستان ها زندگی می کنند.

راه اندازی »بندر سیریک« اقدامی ارزشمند در توسعه اقتصاد دریامحور
مدیرکل بنادر و دریانوردی هرمزگان گفت: راه اندازی 
اقتصادی،  توسعه  هدف  با  سیریک  چندمنظوره  بندر 
اقدامی ارزشمند در بهره گیری از ظرفیت  دریا، ایجاد 
و  سواحل  در  پیشران  دریایی  توسعه  قطب های 
پس کرانه ها است. حسین عباس نژاد در بازدید از روند 
احداث بندر چند منظوره سیریک در جمع خبرنگاران 
افزود: بندر سیریک که با اقتصاد دریامحور و معیشت 
مردم سر و کار دارد، در راستای سیاست های سازمان 

بنادر و دریانوردی در حال احداث است.
وی ادامه داد: در پنج  ماهه امسال و از زمان آماده سازی 
استان  شرق  حوزه  در  راهبردی  بندر  این  پسکرانه 
پیشرفت آن به بالای ۹0 درصد رسیده است.مدیرکل 

بنادر و دریانوردی هرمزگان اظهار کرد: بندر سیریک با 
۵١ هکتار مساحت و 36 هکتار حوضچه با پنج اسکله 
رمپ طراحی شده است و در حال حاضر سه اسکله 
رمپ آن نصب شده و ٢ رمپ بعدی نیز بزودی نصب 

خواهد شد.
به گفته عباس نژاد، این طرح مهم و راهبردی در حوزه 
ساحل نشینان  معیشت  توسعه  و  دریامحور  اقتصاد 
حوزه شرق استان آماده بهره برداری در دور دوم سفر 

رئیس جمهور به استان هرمزگان است.
مدیر بنادر و دریانوردی شهید باهنر و شرق هرمزگان 
نیز احداث بندر سیریک و توجه به توسعه زیرساخت های 
آن را اقدامی ارزشمند در راستای توسعه بنادر کوچک 

اصلی  سیاست های  از  که  دریامحور  اقتصاد  توسعه  و 
عنوان  است،  و شهرسازی  راه  وزارت  و  بنادر  سازمان 

کرد.

رئیس شورای اسلامی هرمزگان 
انتخاب شد 

به  آرا  اکثریت  با کسب  الدینی  عباس جمال 
عنوان رئیس شورای اسلامی استان هرمزگان 
انتخاب شد. شانزدهمین جلسه شورای اسلامی 
استان با موضوع انتخاب هیات رئیسه سال سوم 
از دوره ششم شورای اسلامی استان هرمزگان 
معاونت عمرانی  ماه در  آبان  روز دوشنبه ٢٢ 

استانداری هرمزگان برگزار شد.
 در این جلسه که با حضور اعضاء برگزار شد، 
از مجموع  رای  با کسب 8  عباس جمالدینی 
دوازده رای حاضرین به عنوان رئیس، عبدالقادر 
جنگی زهی با کسب 8 رای از مجموع ١٢ رای 
به عنوان نائب رئیس و فخرالدین احمدی به 
عنوان منشی این شورا برای سال سوم انتخاب 
شدند. شورای اسلامی هرمزگان یک شورای 
فرادستی و عالی ترین شورای برآمده از میان 

شوراهای سراسر استان است.

واحد شماره ۲ بخار نیروگاه 
بندرعباس به مدار تولید بازگشت

واحد شماره ٢ بخار نیروگاه بندرعباس پس از 
اتمام تعمیرات دوره ای در فصل پاییزبه مدار 
تولید بازگشت و به شبکه سراسری برق متصل 
شد . مدیرعامل نیروگاه بندرعباس از وارد مدار 
شدن واحد شماره ٢ بخار این نیروگاه پس از 
اتمام تعمیرات دوره ای در فصل پاییز و اتصال 
داریوش  داد.   خبر  برق  سراسری  شبکه  به 
محمودی هدف از تعمیرات واحد ٢ را در فصل 
بالابردن  تولید جهت  موانع  رفع  امسال  پاییز 
افزود:  و  کرد  عنوان  تولید  افزایش  و  راندمان 
طبق برنامه زمان بندی، مدت زمان اجرای این 
عملیات 30 روز بود که پس از اتمام عملیات، 
مگاوات ساعت   ٢60 میزان  با  مذکور  واحد 
انرژی به مدارتولید بازگشت. مدیرعامل نیروگاه 
عملیاتی  برنامه  این  در  اضافه کرد:  بندرعباس 
هیدروتست و رفع نشتی باندلهای کلدریهیت و 
هات ریهیت، رفع نشتی از هیترهای فشارقوی، 
بازدید از یاتاقان شماره ٧ توربین، جوشکاری 
اکپنشن  دیافراگم  تعویض  و  وایرها  لشینگ 
توربین، ترمیم مسیرهای کندانسور و تعمیرات 
روتین انجام شد. محمودی با اشاره به تخصص 
صنعت  و  نیروگاه  این  متخصصان  تجارب  و 
نیروگاهی  واحدهای  تعمیرات  در  کشور  برق 
پایدار، جز  ایمن و  تولید برق مطمئن،  افزود: 
و  صحیح  بهره برداری  اصولی،  مراقبت های  با 
تعمیرات به موقع میسر نمی شود که در این 
نیروگاه با انجام تعمیرات واحد ٢ بخار به وقوع 
پیوست. نیروگاه بندرعباس با دارا بودن ۴ واحد 
بخار و ٢ واحد گازی به ظرفیت ١3٢0 مگاوات 
نقش مهمی در پایداری شبکه سراسری برق 

ایفا می کند.

وقف کتاب  مورد  توجه قرار گیرد خبر

از مردم  افزود:  نماینده ولی فقیه در استان هرمزگان 
و  آموزش  فرهیخته،  قشرهای  بویژه  هرمزگان  استان 
دوستداران  و  فرهنگی  جامعه  دانشگاهیان،  پرورش، 
پر تعداد کتاب می خواهم که وقف کتاب را به عنوان 
با  یک پدیده جدید مورد توجه قرار بدهند. امیدوارم 

رونق وقف کتاب و کتابخانه ها مشکل زیرساختی در 
این بخش رفع شود. رئیس شورای فرهنگ عمومی 
در  می توانند  حتی  مردم  گفت:  هرمزگان  استان 
که  کنند  وصیت  اموالشان  ثلث  در  وصیت نامه شان 
یک ثلث مالشان در حوزه کتاب و کتابخوانی هزینه 
شود. وصیت در ثلث مال، راهکار مناسبی است که 
مردم می توانند در اشاعه فرهنگ کتاب و کتابخوانی 
مشارکت کنند. عبادی زاده با گلایه از صنایع تصریح 
در  اجتماعی  مسئولیت های  حوزه  در  صنایع  کرد: 
بویژه در حوزه کتابخانه ها وضعیت  و  فرهنگ  حوزه 
خوبی ندارند در حالی که می توانیم بخشی از خلأهای 
و خرید  کتابخانه ها  ساختمان  قبیل  از  استان  در  که 
کتاب داریم از ظرفیت مسئولیت های اجتماعی تامین 
کنیم.وی همچنین گفت: کتابخانه های سیار هم کار 

بسیار خوبی است که می تواند فضای شهر ما را نشاط آور 
کند. حتی کتابخانه های کوچک، در مدارس، باکس های 
کوچک کتاب در راه آهن، فرودگاه و ... می تواند به ترویج 
بکند.رئیس  توجهی  قابل  کمک  کتابخوانی  فرهنگ 
شورای فرهنگ عمومی هرمزگان با بیان اینکه امیدواریم 
مجموعه کتابخانه مرکزی بندرعباس به زودی تجهیز 
شود، گفت: با حمایت های استاندار و وزیر فرهنگ و 
ارشاد اسلامی پس از ١۵ سال این مجموعه آماده شده 
است بنابراین از وزیر از توجهی که در تسریع تجهیز 
این کتابخانه انجام داده است تشکر و قدردانی می کنم 
و امیدوارم که رویکرد به کتاب و کتابخوانی در میان 
خانواده ها به ویژه در بین کودکان و نوجوانان تقویت 
شود تا بتوانیم شهر بندرعباس را به عنوان شهر دوستدار 

کتاب معرفی کنیم.

اعزام دانش آموزان هرمزگانی به راهیان نور 
دانش آموزان شهرستان های سیریک، جاسک و رودان 
به راهیان نور اعزام شدند. فرماندار شهرستان سیریک 
گفت: ۴0 نفر از دانش آموزان سیریکی به اردوی راهیان 
نور اعزام شدند.محمدرضا پاکروان افزود: برای اقتدار و 
عمق بخشی به بصیرت جامعه و مردم، باید از فرهنگ 
فرهنگ هاست  غنی ترین  از  یکی  که  مقدس  دفاع 

استفاده کرد.
ناحیه  فرمانده  نژاد  خادمی  علی  پاسدار  سرهنگ 
مقاومت بسیج سپاه سیریک نیز گفت: دانش آموزان در 
این اردوی ٧ روزه از مناطق جنگی شلمچه، دهلاویه، 
فکه، هویزه و اروندکنار و دیگر اماکن فرهنگی منطقه 
جنوب بازدید می کنند.فرمانده سپاه شهرستان جاسک 
آموزان دختر مقطع متوسطه  از دانش  نفر  گفت:۴0 

دوم جاسک به اردوی راهیان نور اعزام شدند.عبدالله 
علی نسب افزود: این دانش آموزان با هدف آشنایی با 
ارزش های دفاع مقدس، به مدت چهار روز از مناطق 
شلمچه، طلاییه، اروند و معراج شهدا بازدید می کنند.

وی گفت: در مرحله بعدی دانش آموزان پسر شهرستان 
جاسک به مناطق جنگی جنوب اعزام می شوند. معاون 
پرورشی آموزش و پرورش بخش رودخانه گفت: 36 
نفر از دانش آموزان دختر این بخش با یک دستگاه 
شدند.اسحاق  اعزام  نور  راهیان  اردوی  به  اتوبوس 
سالاری افزود: این دانش آموزان شش روز از مناطق 
عملیاتی دوران دفاع مقدس در استان خوزستان بازدید 
می کنند.وی گفت: هدف از اعزام این کاروان آشنایی 
دانش آموزان با مناطق جنگی، رشادتها، دلاوری های 

رزمندگان و ایثارگران و جانبازان دفاع مقدس است.
سالاری افزود: این اردو با برنامه ریزی و سازماندهی 
حوزه مقاومت بسیج سردارشهید حاج علی حاجبی و 

آموزش وپرورش منطقه رودخانه برگزار شد.
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معرفی ۵6 واحد متخلف
 توزیع سیلندر گاز خانگی به 

تعزیرات حکومتی

حقوق  از  حمایت  و  بازرسی  نظارت،  معاون 
واحدهای  معرفی  از  استان  کنندگان  مصرف 
متخلف در توزیع سیلندر گاز خانگی به تعزیرات 
با  منش  پیروی  عبدالرضا  داد.  خبر  حکومتی 
اعلام خبر فوق اظهار داشت: با توجه به اعلام 
نرخ سیلندر گاز خانگی به مبلغ ٢٧۹ هزار ریال 
بازرسان این سازمان در هفت ماه سالجاری ۵6 
پرونده تخلف برای واحدهای متخلف تشکیل 

نمودند.
تشکیل  تخلف  های  پرونده  ریالی  ارزش  وی 
شده را بیش 6 میلیارد ریال عنوان کرد و گفت: 
پرونده های مذکور جهت سیر مراحل قانونی و 
صدور رای نهایی به تعزیرات حکومتی ارسال 

شده است. 
حقوق  از  حمایت  و  بازرسی  نظارت،  معاون 
ماه  درهفت  افزود:  استان  کنندگان  مصرف 
سالجاری ۴١8  مورد بازرسی از جایگاه های 
توزیع سیلندر گاز بعمل آمد که در این راستا، 
پرونده های تشکیل شده شامل بند های تخلف 
از قبیل عرضه خارج از شبکه و گران فروشي 
بوده که توسط بازرسان کشف و پرونده تخلف 

برای این واحدها تشکیل گردیده است. 
خواست  شهروندان  از  پایان  در  منش  پیروی 
در صورت مشاهده هرگونه تخلف در قیمت ها 
و نحوه توزیع سیلندر گاز مایع مراتب را را با 
شماره تلفن ١٢۴ و یا بامراجعه به ادارات تابعه 
به سازمان  استان  در شهرستان ها و در مرکز 
صنعت، معدن و تجارت مراجعه نموده و موارد 

را گزارش نمایند.

مشروبات الکلی تقلبی در 
بندرخمیرقربانی گرفت 

رئیس بیمارستان نیاپور بندرخمیر گفت: بر اثر 
الکلی تقلبی در بندرخمیر،  مصرف مشروبات 
چهار نفر دچار مسمومیت شدند که یک نفر از 
آن ها جان باخت. »صلاح الدین سفاری«، رئیس 
بیمارستان نیاپور بندرخمیر گفت: این افراد با 
داده  انتقال  بیمارستان  به  مسمومیت  علائم 
شدند که متأسفانه یک نفر از آن ها جان باخت 
کادر  و  پزشکان  با تلاش  نیز  نفر دیگر  و سه 
درمان از مرگ نجات یافتند.فرد جان باخته ۴0 
ساله و سه نفر دیگر ١8 تا ٢۵ ساله هستند.

مشاهده  صورت  در  شهروندان  داد:  ادامه  وی 
کوچک ترین ناراحتی و علایم مسمومیت، هر 
چه زودتر به مراکز درمانی مراجعه کنند، زیرا در 
صورت مراجعه دیر هنگام، عوارض مسمومیت 
در بیمار افزایش یافته و یا باعث مرگ و میر 
می شود.سفاری بیان کرد: علائم مخرب مصرف 
مشروبات الکلی دست ساز و تقلبی بین 6 تا 
داشتن  علت  به  و  ظاهر  بدن  در  ساعت   ٢۴
ترکیبات سمی مثل متانول، باعث مسمومیت 
و  بدن  حیاتی  بخش های  به  آسیب  و  شدید 
حتی مرگ می شوداردیبهشت پارسال نیز ۹١ 
نفر به علت مصرف مشروبات الکلی دست ساز 
به بیمارستان های بندرعباس مراجعه کردند که 

١۴ نفر از آن ها جان باختند.

خبر

دستگیری شرور مسلح با هویت جعلی در بندرعباس

شرور مسلح که مدتی قبل فردی را در سیستان و بلوچستان به قتل 
رسیده بود در بندرعباس دستگیر شد.این قاتل متواری با هویت جعلی 

قصد رفتن به مرزهای حاشیه خلیج فارس را داشت که در یکی ازمحله 
هفته  اواخر  وی  افتاد.  دام  به  مرزبان  پلیس  توسط  بندرعباس  های 
گذشته که  در حال استراحت در منزل یکی از دوستانش بود  تا در 
فرصت مناسب و فراهم شدن امکانات، از کشور متواری شود با دیدن 
مرزبانان هرمزگان غافلگیر شد.وی به علت تسویه حساب شخصی، با 
شلیک گلوله  جوانی را به قتل رسانده بود. این فرد خلافکار  با هویت 

های جعلی به کشور پاکستان نیز تردد داشته است.
فرمانده مرزبانی استان با بیان اینکه این قاتل سابقه شرارت و درگیری 
زیادی در مناطق سیستان و بلوچستان داشته است گفت: مرزبانان 
هرمزگان مستقر در شهرستان بندرعباس پس از کسب خبری مبنی 
بر اینکه فردی اقدام به ایجاد رعب و وحشت و اخلال در نظم و امنیت 
عمومی به واسطه شرارت و قتل عمد در استان سیستان و بلوچستان 
متواری شده بود، بلافاصله موضوع را در دستور کار خود قرار دادند.

اشراف  و  بررسی  از  پس  مرزبانان  داد:  اسماعیلی"ادامه  سردار"بهادر 
اطلاعاتی محل اختفای قاتل در نوار مرزی را شناسایی و دریافتند که 
قاتل منتظر فرصت متواری شدن به مرزهای حاشیه خلیج فارس را دارد 
به همین منظور تیم ویژه ای از گشت اطلاعات مرزبانی استان برای 
دستگیری متهم وارد عمل شد.وی  بیان داشت: ماموران پس از چند روز 
کار اطلاعاتی موفق شدند محل اختفای این قاتل فراری را محاصره و وی 
را در شهرستان بندرعباس شناسایی و دستگیر کنند.سردار اسماعیلی 
گفت: در این رابطه پرونده ای تشکیل و متهم برای سیر مراحل قانونی 

به مراجع قضائی معرفی شد.
به گفته وی فرمانده مرزبانی استان هرمزگان ،از این قاتل  در زمان 
دستگیری سلاح  سرد، مدارک جعلی  تلفن همراه ، سیم کارتهای 
مختلف ، شماره حساب و کارنهای عابر بانک  با نام های متفاوت  کشف 

شد.

کاهش جمعیت کیفری زندان ها اولویت دستگاه قضا در هرمزگان است
رییس  کل دادگستری هرمزگان گفت: یکی از مهم ترین رویکردهای 
دستگاه قضایی استان، حبس زدایی و کاهش جمعیت کیفری است که 
به همین منظور پالایش و بررسی مستمر پرونده های متهمان و زندانیان، 
پیش بینی و عملیاتی شده است.مجتبی قهرمانی در نشست ساماندهی 
و کاهش جمعیت کیفری زندان های هرمزگان در محل زندان مرکزی 
بندرعباس به تیم کاهش جمعیت کیفری زندان های استان هرمزگان 
مأموریت داد با پالایش پرونده زندانیان، افراد واجد شرایط را شناسایی 
و نسبت به تصمیم گیری درخصوص وضعیت آنها در کمیسیون عفو و 
بخشودگی استان اقدام کنند.وی با بیان اینکه ارائه پیشنهاد عفو به هیچ 
وجه شامل محکومین سابقه دار، مرتکبین جرایم خشن، بزهکاران جرایم 
خاص و سنگین و برهم زنندگان نظم و امنیت جامعه نخواهد شد، بر 
ضرورت تشکیل تیم پایش وضعیت زندانیان به ریاست قاضی ناظر زندان 
تاکید کرد.رییس  کل دادگستری هرمزگان با اشاره به مفاد ماده ۴٧ آیین 
نامه اجرایی سازمان زندان ها و اقدامات تامینی و تربیتی کشور از تمامی 
قضات و مسوولان زندان های استان خواست از پذیرش هرگونه برگ 
معرفی زندانی به صورت ناقص و مبهم خودداری کنند.در این نشست با 
حضور تعدادی از زندانیان در محل نشست و شنیدن درخواست هایشان 
پس از بررسی برگ وضعیت و خلاصه پرونده آنها، دریافت تمهیدات لازم 
به منظور برگشت پرونده محکومان واجد شرایط به شعب صلح و سازش 
و پیشنهاد بررسی پرونده زندانیان برای استفاده آنها از نهادهای ارفاقی 
مطرح شد و در دستور کار قرار گرفت.علاوه بر این مقرر شد؛ دادخواست 

اعسار )سختی و نداشتن( برخی از محکومان مالی و رد مال این افراد با 
همکاری مددکاران زندان و شورای حل اختلاف تحت نظارت سرپرست 
به  برای دریافت تصمیم  و  تنظیم  بندرعباس  دادسرای  احکام  اجرای 
مراجع قضایی مربوطه ارسال شود.طبق اعلام دادگستری هرمزگان؛ در 
اجرای سند تحول قوه قضاییه و با استفاده از ظرفیت های جدید پیش 
بینی شده در قانون برای تسریع و آسان شدن دسترسی مردم به خدمات 
قضایی، هفت نشست دادرسی علنی از طریق سامانه های الکترونیک 
به صورت برخط طی یک هفته اخیر در استان برگزار شده است.این 
دادگاه ها در راستای اجرای اصل ١6۵ قانون اساسی و مفاد مندرج در 
سند تحول قوه قضاییه، توسط شعبه سوم حقوقی دادگستری کیش و 
شعبه های نهم و دوازدهم حقوقی بندرعباس برای تعیین تکلیف چند 

پرونده مهم برگزار شد.
انهدام باند بزرگ قاچاق سوخت در بندرعباس

رئیس کل دادگستری هرمزگان از انهدام یک باند بزرگ قاچاق سازمان 
کل  "رئیس  قهرمانی  مجتبی  داد.  خبر  بندرعباس  در  سوخت  یافته 
دادگستری هرمزگان" اظهار داشت: به دستور دادستان عمومی و انقلاب 
مرکز استان هرمزگان طی یک عملیات ضربتی توسط نیروهای دریابانی، 
یک باند قاچاق سازمان یافته سوخت در بندرعباس، شناسایی و منهدم 
و  نفرات  از  استفاده  با  یافته  باند سازمان  این  افزود:  ادامه  در  شد.وی 
تجهیزاتی که در اختیار داشت، ماهانه 6 میلیون لیتر سوخت از نوع 
گازوئیل را از طریق دریا قاچاق می کرد. قهرمانی تصریح کرد: مأموران 

دریابانی همچنین پس از شناسایی و توقیف یک فروند لنج متعلق به 
اعضای این باند، در بازرسی از شناور مذکور، 3۵0 هزار لیتر سوخت 
قاچاق را کشف و ضبط نمودند. پس از هماهنگی های لازم با مراجع 
ذیربط تاکنون، ١0 نفر از اعضای این باند سازمان یافته قاچاق سوخت، 
دستگیر و تحویل مقامات قضایی شده اند.این مقام قضایی همچنین با 
بیان اینکه مرتکبین قاچاق سازمان یافته سوخت علاوه بر جریمه نقدی و 
مجازات حبس به ضبط اموال ناشی از جرم نیز محکوم می شوند، تصریح 
کرد: در راستای اجرای ماده ٢0 قانون مبارزه با قاچاق کالا؛ شناور دخیل 

در امر قاچاق نیز به نفع دولت ضبط خواهد شد.

حبس ۱3۲ نفر در آسانسورهای بندرعباس

مدیرعامل سازمان آتش نشانی و خدمات ایمنی شهرداری بندرعباس 
در  بندرعباس  آتش نشانان  نجات  و  امداد  مأموریت  بیشترین   : گفت 

مهرماه سال جاری  مانند ماه های قبل مربوط به آسانسور است. در این 
مدت تیم آتش نشانی  ١٧٢ بار به مأموریت اعزام شدند که ٧۴ مورد آن 
مربوط به امداد گیر افتادگان در آسانسور بوده است. مدیرعامل سازمان 
آتش نشانی و خدمات ایمنی شهرداری بندرعباس بیشترین علت حادثه 
توسط این بالابرها را نقص فنی ذکر کرد و گفت: در این رابطه 3٢ نفر 
محبوس شدگان در آسانسور نجات یافتند.محمدامین لیاقت از نجات 
۴١ محبوس شده در منزل و خودرو سخن گفت که به علت نقص فنی 
و سهل انگاری افراد حبس شده بودند. وی به نجات ١۹ نفر و مصدومیت 
١0 نفر  در١0 سانحه خودرویی خبر داد و گفت: در مهرماه امسال ٢ 
مورد سقوط از ساختمان  داشتیم که یک نفر نجات یافت و ٢ نفر 
مصدوم شدند.لیاقت علت ١٧٢ مورد حادثه را 66 مورد نقص فنی، ۴٧ 
مورد سهل انگاری ، ۴ مورد عدم ایمنی ، 6 مورد بلایای طبیعی  و ۴۹ 
مورد سایر بیان کرد . مدیرعامل سازمان آتش نشانی و خدمات ایمنی 

شهرداری بندرعباس با اشاره به اینکه در مهرماه گذشته ٢8 مورد حریق 
ناشی از اتصالی برق، ٢0 مورد گاز، ١3 مورد مواد نفتی  و سایر نیز ٧٧ 
مورد بوده است گفت: عامل 6۴ آتش سوزی عمدی، ٧0 مورد غیرعمدی 
و ۴ مورد نامعلوم گزارش شده است. لیاقت عدم ایمنی در بروز حادثه 
را ١١مورد ، سهل انگاری 6۴مورد، ونقص فنی ٢6مورد  ذکر کرد. وی 
مصدومان حریق را ١۵ نفر، فوت شدگان را ٢ نفر  و نجات یافتگان را ١0 
نفر اعلام کرد. لیاقت بیشترین مأموریت  را مربوط به واحدهای مسکونی 
نامید و اظهار داشت: ماه گذشته 3 نفر در 3۵ مأموریت حریق واحدهای 
مسکونی نجات یافتند و ۴ نفر مصدوم شدند.  وی افزود: اتصالی برق و 
مواد نفتی عامل آتش سوزی منازل بوده است. لیاقت از اطفا ٢0دستگاه 
و  نفر  فوت ٢  همچنین  نفر،  نجات ٧  و  و سنگین   خودروی سبک 
مصدومین ۹ نفر  در این مدت سخن گفت و ادامه داد: در این بازه زمانی  

آتش یک فروند قایق و یک فروند کشتی اطفا شد.

کشف بیش از یک تن مواد مخدر در هرمزگان 
فرمانده انتظامی هرمزگان گفت: یکهزار و ١٢0 کیلوگرم انواع موادمخدر 
با تلاش ماموران انتظامی طی ۴8 ساعت در استان کشف و در این راستا 
هفت قاچاقچی و سوداگر مرگ دستگیر شدند. سردار علی اکبر جاویدان  
در این خصوص توضیح داد: به منظور مبارزه جدی با سوداگران مرگ 
ارتقای  به مطالبات و درخواست های مردمی در جهت  و پاسخگویی 

امنیت اجتماعی، با اقدامات اطلاعاتی و اشرافیت کامل پلیس بر تمامی 
محورهای مواصلاتی، طرح پاک سازی نقاط آلوده به مدت ۴8 ساعت 

در استان اجرا شد.
این طرح ضمن  انتظامی هرمزگان در اجرای  ادامه داد: ماموران  وی 
شناسایی و توقیف یک فروند قایق و 6 دستگاه خودرو حامل و فعال در 

عرصه قاچاق مواد مخدر در مجموع یک تن و ١٢0 کیلوگرم موادمخدر 
از نوع تریاک و حشیش کشف و ضبط کردند.

قاچاقچی  راستا هفت  این  در  اضافه کرد:  انتظامی هرمزگان  فرمانده 
به  قانونی  مراحل  سیر  برای  پرونده  تشکیل  با  و  دستگیر  موادمخدر 

دستگاه قضایی استان معرفی شدند.



سال بیست ودوم . شماره 770 شت4 چهار شنبه. 24 آبان ماه 1402بهدا

تحویل ۱۵ دستگاه دیالیز به بیمارستان های میناب و رودان 

رئیس دانشگاه علوم پزشکی هرمزگان گفت: ١۵ دستگاه دیالیز به 
ارزش 6 میلیارد تومان به بیمارستان های میناب و رودان تحویل داده 
شد.غلامعلی جاودان افزود: با حمایت ویژه معاونت درمان و هیات 
امنای صرفه جویی ارزی در معالجه بیماران وزارت بهداشت هزینه 
خرید این دستگاه ها تامین شده است.وی گفت: اکنون ٧۴٢ بیمار 
دیالیزی در استان خدمات دیالیز دریافت می کنند. جاودان ضمن 
ابراز نگرانی از شیوع بیماری کلیوی گفت: از ابتدای سال گذشته 
تاکنون۴0 نفر به بیماران دیالیزی استان افزوده شد که در مقایسه 
با سالیان گذشته بی سابقه بوده و زنگ خطری جدی است.رئیس 
دانشگاه علوم پزشکی هرمزگان گفت: در حال حاضر در مرکز، شرق 
و غرب این استان ١6 مرکز دیالیز فعال و در حال خدمت رسانی 
به این بیماران است.جاودان افزود: در شهر بندرعباس مرکز دیالیز 
بیمارستان شهید محمدی به ٢0۵ بیمار، خلیج فارس به ٢۵ بیمار 
و بیمارستان کودکان به ٢6 بیمار ارائه خدمت می کند.این مراکز در 
سه نوبت کاری در ٢۴ ساعت خدمات ارائه می دهند و در شرق استان 
نیز بیمارستان میناب به ١٢0 بیمار، رودان به ۴٧بیمار، سیریک به 
١۵ بیمار و جاسک به ١۹ بیمار ارائه خدمت می کنند و برای مرکز 
افزود: در غرب  بیمار دیالیزی ثبت نشده است. وی  بشاگرد فعلا 
استان بیمارستان بندرخمیر به 3١ بیمار، لنگه به ۴8 بیمار، بستک 
به ۵6 بیمار، پارسیان به 3٢ بیمار، درمانگاه خلیج فارس قشم به ۴١ 
بیمار و بیمارستان پیامبر اعظم )ص( قشم به 3١ بیمار، حاجی آباد به 
١١ بیمار و کیش به ٢6 بیمار ارائه خدمت می کند.جاودان با اشاره به 
اینکه از مهمترین علل بیماری مزمن کلیه، دیابت )نوع ١ و ٢( و فشار 
خون بالاست، گفت: سطح بالای قند خون در طول زمان می تواند 
به کلیه های شما آسیب برساند و فشار خون بالا باعث سائیدگی و 

پارگی رگ های خونی می شود.وی افزود: برای پیشگیری از بیماری 
کلیه باید مراقب بود و با تغذیه ای متعادل از افزایش وزن و بالارفتن 
کلسترول جلوگیری شود، زیاد نمک استفاده نشود، زیرا مصرف زیاد 

نمک موجب پرفشاری خون می شود.
وضعیت تحصیلی دانشجویان شاهد و ایثارگر هم تراز با سایر 

دانشجویان است 
جلسه شورای ستاد شاهد و ایثارگر دانشگاه علوم پزشکی هرمزگان با 
حضور البرزی مدیرکل شاهد و ایثارگر وزارت بهداشت دکتر جاودان 
رئیس دانشگاه علوم پزشکی هرمزگان، معاونین آموزشی و دانشجویی 
فرهنگی، حجت الاسلام تقوی مسئول دفتر نهاد نمایندگی مقام 
معظم رهبری در دانشگاه، نجفی مدیر منابع انسانی دانشگاه، دکتر 
افضلی پور مدیر آموزشی دانشگاه،  در دفتر ریاست دانشگاه برگزار 
شد. رئیس دانشگاه علوم پزشکی هرمزگان در این دیدار ضمن ابراز 
خرسندی از حضور مدیرکل امور شاهد و ایثارگر وزارت بهداشت و 
همکاران این مجموعه از وزارت متبوع فرزندان شاهد را یادگاران 
شهدا و این انقلاب هستند.  دکتر غلامعلی جاودان افزود: دانشگاه 
بعنوان سنگر علم و تربیت به شمار می رود و بهترین جایگاه برای 
ترویج فرهنگ ایثار و شهادت در جامعه است. وی ابراز کرد: در جامعه 
امروز باید بکوشیم جوانان نسل جدید را با فرهنگ ایثار و شهادت 
و جانفشانی های شهدا و ایثارگران آشنا کنیم تا راه سیره شهدا را 
الگوی راه خود در زندگی قرار دهند.رضا البرزی، مدیرکل امور شاهد 
و ایثارگر وزارت بهداشت در حاشیه این جلسه گفت: در این جلسه 
درخصوص وضعیت تحصیلی دانشجویان شاهد و ایثارگر و ساختار 
البرزی  ایثارگر در دانشگاه گفت وگو شد.  و جایگاه ستاد شاهد و 
افزود: وضعیت تحصیلی دانشجویان شاهد و ایثارگر در تراز با سایر 

دانشجویان است. ان شاالله بتوانیم با برنامه ریزی درست در جهت ارتقا 
وضعیت تحصیلی این دانشجویان گام  برداریم. مدیرکل امور شاهد و 
ایثارگر وزارت بهداشت اظهار کرد: فراخوان هشتمین جشنواره جایزه 
ملی ایثار با دستور دکتر باقری فرد به عنوان رئیس ستاد مرکزی 
شاهد و ایثارگر وزارت بهداشت و معاون آموزشی وزیر بهداشت ابلاغ 
شد.  وی اضافه کرد: سال گذشته نیز دانشجویان منتخب جشنواره 
جایزه ملی ایثار جزو دانشجوهای استعداد درخشان محاسبه شدند و 

از تمام تسهیلات و امتیازات آن ها برخوردار شدند.
تجمع کادر درمانی بیمارستان های هرمزگان در محکومیت 

جنایات رژیم صهیونیستی در غزه
درمانی  و  پژوهشی  آموزشی،  مرکز  در  درمان  کادر  و  کارکنان 
با  رودان همزمان  )ع(  علی  امام  بیمارستان  و  بندرعباس  کودکان 
رژیم  جنایات  اعتراضی  تجمعی  در  کشور،  بیمارستان های  کلیه 
با  کردند.همزمان  محکوم  را  غزه  مظلوم  مردم  علیه  صهیونیستی 
حضور  با  اعتراضی  تجمع  کشور،  بیمارستان های  کارکنان  تجمع 
کارکنان و کادر درمان در مرکز آموزشی، پژوهشی و درمانی کودکان 
بندرعباس در راستای حمایت از مردم مظلوم فلسطین و محکوم 
کردن جنایات جنگی رژیم صهیونیستی علیه بیمارستان ها، کادر 
درمان و آمبولانس های غزه شکل گرفت.کارکنان این مرکز با حضور 
در این تجمع جنایات رژیم صهیونیستی علیه مردم مظلوم و بی دفاع 
فلسطین به ویژه کادر درمان و کودکان را محکوم کردند.همچنین 
کارکنان و کادر درمان بیمارستان امام علی )ع( رودان امروز دوشنبه، 
٢٢آبان ماه در تجمعی حملات ناجوانمردانه رژیم صهیونسیتی غزه 
و فلسطین اشغالی را محکوم کردند. کارکنان  که متشکل از کادر 
اداری و درمان بیمارستان بودند با شرکت در این تجمع اعتراضی 

که به صورت همزمان با سایر مراکز درمانی کشور برگزار شد حمایت 
خود را از کودکان و مردم مظلوم غزه اعلام کردند.

استقرار هود بیولوژیک در آزمایشگاه مرجع دانشگاه علوم 
پزشکی هرمزگان

معاون بهداشتی دانشگاه علوم پزشکی هرمزگان از خرید ، نصب و 
استقرار یک دستگاه هود بیولوژیک کلاس 3در آزمایشگاه مرجع 
معاونت بهداشت خبر داد .  دکتر عبدالجبار ذاکری گفت : از همان 
ابتدای شناسایی و استقرار پشه آئدس مهاجم در استان ، دانشگاه 
علوم پزشکی هرمزگان به دنبال کسب مجوزهای لازم جهت انجام 
آزمایشات تشخیصی آربو ویروسها از جمله تب دنگی در استان بوده 
است که با وجود توانمندی فنی در آزمایشگاه مرجع و همچنین 
در  کشوری  همکار  آزمایشگاه  تنها  عنوان  به  لازم  های  پیگیری 
تشخیص بیماری تب دنگی در کنار انستیتو پاستور ایران معرفی 
و مجوز لازم را دریافت نموده است که می بایست شرایط ایمنی 
لازم را در این آزمایشگاه فراهم نماید. دکتر ذاکری افزود : از آنجاکه 
کار کردن و تماس با پاتوژنها و ویروسها میتواند مخاطرات بسیاری 
را برای کارکنان محیط آزمایشگاه ، جامعه و حتی خود نمونه از 
طریق آلودگی های زیست محیطی داشته باشد ، وجود تجهیزات با 
ایمنی متناسب با هر سطح کاری از ضروریات بوده و همواره مد نظر 
این معاونت قرار داشته است . با استفاده از این هود تماس کارکنان 
و محیط با نمونه به حداقل رسیده و محفظه ای بسته و ایمن در 
برابر آئروسل ها ایجاد میکند  لذا در همین راستا و با پیگیری های 
فراوان ، معاونت بهداشتی موفق به خرید و نصب دستگاه هود کلاس 
III با اعتباری بالغ بر 3۵ میلیارد ریال در آزمایشگاه مرجع بهداشت 

استان گردید .  

ارائه خدمات درمانی مطلوب به بیمه شدگان تامین اجتماعی در غرب هرمزگان

دکتر غلامعباس مومنی مدیردرمان تامین اجتماعی هرمزگان گفت: 
در شهرستان بندرلنگه  و شهرستانهای غرب هرمزگان بیش از ۵0 
هزار نفر زیر پوشش درمانی بیمه تامین اجتماعی هستند.در راستای 
بهبود خدمات درمانی به بیمه شدگان تامین اجتماعی بازدید دو 
روزه از بیمارستانها و پلی کلینیک های غرب هرمزگان  انجام شد . 
مدیردرمان تامین اجتماعی هرمزگان افزود : این درمانگاهها امکانات 
خوبی دارند اما کمبود نیروی انسانی موجب شده آنگونه که شایسته 
است نتوانیم خدمات را ارائه نماییم . از طرف دیگر خدمات  درمانی 
ارائه شده به بیمه شدگان در بیمارستانهای تحت پوشش رایگان 

است لذا تلاش می کنیم این درمانگاهها را مجهز تر کنیم 
دکتر مؤمنی با اشاره به امکانات بیمارستان شهید محمدیها تصریح 
کرد : اما بیمارستان شهید محمدیهای سپاه در این منطقه مستقر 
استو از امکانات و تجهیزات مطلوبی برخوردارمی باشد  با عنایتی که 
سردار جعفری معاونت درمان نیروی دریایی سپاه داشتند و همکاری 
مدیران این بیمارستان و البته نشست هایی که با مدیرکل بیمه 

سلامت داشتیم  تلاش می کنیم با بخشهایی از این بیمارستان 
که قرار داد نداریم هم قرارداد امضا کنیم تا هم افزایی بتوانیم هم 
به بیمه شدگان سلامت و هم تامین اجتماعی خدمات مطلوب تر 

و بهتر ارائه نماییم. 
: با توجه به اینکه  مدیردرمان تامین اجتماعی هرمزگان گفت 
بیمارستان شهدای بندرلنگه تحت پوشش دانشگاه علوم پزشکی 
است .از امکانات این بیمارستان هم بازدید شد و کم و کاستی 
هایی اگر لازم بود برطرف می کنیم بخصوص در نحوه پرداختی 

ها که مدیریت بیمارستان ابراز رضایت کردند. 
همان طور که مستحضر هستید تاپایان خرداد١۴0٢  تسویه اسناد 
درمانی دریافتی انجام شده است و البته همکاری لازم را در زمینه 
تسریع در پرداخت اسنادی که به مدیریت درمان تامین اجتماعی 
استان ارسال می شود هم خواهیم داشت  .وی خاطر نشان کرد 
: هم و غم ما مردم هستند هدف ما ارائه خدمات بهتر و کسب 
رضایت مردم است . در این دولت تلاش می کنیم با امکانات موجود 
بیشترین خدمات را به مردم شریف و نجیب هرمزگان و غرب استان  

ارائه کنیم 
بخش زایمان بیمارستان خلیج فارس پیشرو در کشور 

سالمندي  اداره  کارشناس  و  مامایي  کارشناس  نوربخش  شهلا 
ستاد مدیریت درمان تامین اجتماعي استان هرمزگان با اشاره به 
تاریخچه این بیمارستان گفت : بیمارستان خلیج فارس بندرعباس 
یکی از بزرگترین مراکز درمانی سازمان تأمین اجتماعی در منطقه 
جنوب شرق کشور می باشد که در   تیر ماه سال ١380 مقارن با 
هفته تامین اجتماعی توسط مسئولین وقت "وزیر بهداشت، درمان 
وآموزش پزشکی، مدیر عامل و رئیس هیئت مدیره سازمان تأمین 
این  قرارگرفت.  برداری  بهره  مورد  محلی"  مسئولین  و  اجتماعی 

بیمارستان جزو اولین مراکزی است که موفق به اخذ گواهینامه 
ISO ۹00١:٢000 از شرکت RWTUV ودریافت لوح دوستدار 
کودک درسال ١38۴  شده است همچنین این بیمارستان بعنوان 
اولین بیمارستان از بین 800 بیمارستان کشور موفق به دریافت 
لوح دوستدار مادر گردیده است.کارشناس مامایي و کارشناس اداره 
سالمندي ستاد مدیریت درمان تامین اجتماعي استان هرمزگان 
افزود : بیمارستان خلیج فارس از سال ١3۹0 برنامه ها و اهداف 
خود را در ارتقای سلامت مادران حین و پس از زایمان تدوین و 
دنبال کردکه نتیجه آن دریافت لوح یا تندیس دوستدار مادر از 

وزیر بهداشت بود . 
نوربخش تصریح کرد : درسال ۹0فقط ۵ بیمارستان در کشور 

موفق به دریافت این لوح شدند که دو بیمارستان متعلق به  تامین 
اجتماعی بودند .با توجه به دریافت این لوح م، از سال ١3۹0موفق 
شدیم برای اولین بار در کشور و استان هرمزگان  کلاسهای  آموزشی 
ویژه مادران باردار را برای افزایش آگاهی مادران در دوران بارداری 
برگزار نماییم .همینجا عرض کنم این کلاس ها همچنان درحال 
برگزاری است و استقبال خوبی از سوی مادران صورت گرفته است .

وی با اشاره به شیوه ها و روشهایی که در بخش زایمان در جهت 
این  کنار  البته در   : ،گفت  دارد  قرار  کار  آسان در دستور  زایمان 
کلاس ها اقدامات دیگری هم انجام شده که زایمان با استفاده از شیوه 

های کم دردی یا بی دردی صورت گیرد .
شیوه هایی مانند زایمان در آب ،استفاده  از موسي درمانی، استفاده 
از شیوه رایحه درمانی ،استفاده از گازهای بی دردی مانند انتونوکس 
برای  تا مادرانی که  و شیوه های دیگر مورد استفاده قرار گرفت 
زایمان مراجعه می کنند با استفاده از این شیوه ها خاطرات شیرینی 
را از این اتفاق تجربه نمایند .کارشناس مامایي و کارشناس اداره 

سالمندي ستاد مدیریت درمان تامین اجتماعي استان هرمزگان 
خاطرنشان کرد : برای بیمارستان خلیج فارس  و پرسنل آن مایه 
افتخار است که امکان ارائه خدمات مطلوب در این بخش مهیاست  .

شهلا نوربخش از برگزاری دوره های مهارت افزایی و آشنایی با روش 
های نوین زایمان در این بخش سخن گفت و افزود : خوشبختانه به 
لحاظ مهارت هم پزشکان و پرسنل مامایی فعال در این بیمارستان 
کلاس ها و دوره هایی که تجارب آنان را افزایش و دانش شان را به 
روز نگه می دارد می گذرانند .بهمین لحاظ پرسنل از مهارت و تجربه 
بسیار خوبی بهره می برند. و در اجرای این شیوه هایی که عرض 

کردم بهترین عملکرد را دارند .
وی درپایان با قدردانی از تلاش مدیریت ، کادر درمان و پرسنل این 
بیمارستان اظهار داشت : مطلبی که حائز اهمیت است اینکه بخش 
زایمان بیمارستان کماکان شاخص های بسیار خوبی از نظر آماری 
،روش های انجام کار ،رضایت مندی مراجعان  را دارد  و از بخش های 

پیشرو در کشور محسوب می شود.



سال بیست ودوم . شماره 770 چهار شنبه. 24 آبان ماه 1402مناطق آزاد 5

سرپرست جدید مدیریت امور درگهان منصوب شد

رییس هیات مدیره و مدیرعامل سازمان منطقه آزاد قشم در حکمی 
ابوالفضل مرادی را به عنوان سرپرست جدید مدیریت امور درگهان 
منصوب کرد. عادل پیغامی در آیین تودیع و معارفه مدیر جدید امور 
درگهان، اظهار داشت: درگهان به عنوان مرکز اقتصادی و قلب تجارت 
و بازرگانی جزیره قشم، دارای جایگاه مهمی است که با برنامه ریزی 
می تواند برای رفع مشکلات و مسائل موجود، اقداماتی را انجام داد.

در دوره های گذشته اقدامات عمومی مدیریت امور درگهان در حوزه 
های عمرانی، خدمات شهری و زیرساختی بیشتر مورد توجه قرار گرفته 
و به نظر می رسد در دوره جدید باید برای رونق و بهبود وضعیت 
اقتصادی این شهر تلاش کرد.مدیرعامل سازمان منطقه آزاد قشم با 
تاکید بر ضرورت راه اندازی سامانه های خدمت رسان برای مراجعان 
این مدیریت، افزود: ساماندهی و برنامه ریزی برای ارائه خدمات مناسب 
و افزایش رضایتمندی جامعه محلی، ساکنان و گرشگران شهر درگهان 
با  بازارسازی همراه  .به گفته پیغامی؛  باید در دستور کار قرار گیرد 
جذب گردشگر و ایجاد توازن در چرخه گردشگری از موضوعات مهمی 
است که باید با برنامه ریزی دقیق و با هدف جلوگیری از زیان سرمایه 
گذاران، فعالان اقتصادی و مردم، اجرا شود.وی خاطرنشان کرد: چابک 
سازی بخش اداری، تسهیل فرآیندها در بخش تجاری و اقتصادی و 
افزایش مشارکت شورای اسلامی و شهرداری در اداره امور مربوط به 
مردم می تواند موجب تسریع حل مشکلات و افزایش رضایت مردم را 
به همراه داشته باشد.کوروش آموزگار، معاون توسعه مدیریت سازمان 
منطقه آزاد قشم  اظهار داشت: امیدوار هستیم در دوره جدید مدیریت 
امور درگهان شاهد اجرای برنامه خوبی در مسیر خدمت رسانی به 
مردم و گردشگران باشیم.ابوالفضل مرادی، سرپرست جدید مدیریت 
امور درگهان نیز در این جلسه گفت: استفاده از ظرفیت جامعه محلی، 
نخبگان منطقه و شورای اسلامی و شهرداری جهت خدمت رسانی 
امور  تسهیل  و سامانه جهت  و همچنین طراحی سیستم  مردم  به 
مراجعان از مهمترین موضوعاتی است که در آینده نزدیک اجرایی 
خواهد شد.گفتنی است، در آیین معارفه ابوالفضل مرادی، سرپرست 
مدیریت امور درگهان منطقه آزاد قشم،علاوه بر  عادل پیغامی، رییس 
هیات مدیره و مدیرعامل ، سعید اکبریان، معاون فنی و زیربنایی، 
کوروش آموزگار، معاون توسعه مدیریت این سازمان به همراه جمعی از 
کارکنان سازمان منطقه آزاد قشم حضور داشتند.همچنین طی حکمی 
از سوی رییس هیات مدیره و مدیرعامل سازمان منطقه آزاد قشم، 

"مرتضی حجازی" به عنوان سرپرست جدید مدیریت منابع انسانی 
این سازمان معرفی و از زحمات فوزیه دهقانی تقدیر به عمل آمد 
و مرتضی حجازی به عنوان سرپرست جدید منابع انسانی سازمان 

معارفه شد.
قشم جزیره نوآور ایران می شود 

طی نشست مشترک عادل پیغامی رییس هیات مدیره و مدیرعامل 
و مسوولان جزیره ججو کره جنوبی و  آزاد قشم  سازمان منطقه 
معاونت علمی نهاد ریاست جمهوری درخصوص افزایش همکاری ها 
به منظور تبدیل قشم به جزیره نوآوری گفت و گو شد. این نشست 
مشترک در حاشیه دهمین دوره نمایشگاه کیش اینوکس انجام شد و 
در آن محمدجواد صدری مهر، دستیار معاون علمی، فناوری و اقتصاد 
دانش بنیان رئیس جمهوری در ساماندهی و توسعه زیرساخت های 
فناوری و نوآوری، GAKYEONG PARK قائم مقام مدیرعامل 
جزیره ججو کره جنوبی و مهدی عظیمیان مدیر کارخانه نوآوری آزادی 
حضور داشتند.جزیره ججو کره جنوبی به واسطه اقدامات انجام شده 
و ابتکارات خلاقانه در راستای دستیابی به توسعه و اکوسیتم تجاری 
جدید، به عنوان جزیره نوآور در این کشور شناخته شده است.حضور 
استارآپ های پویا، تجارت های نوآورانه، رشد کسب و کارهای مدرن، 
استفاده از فناوری های نوین از جمله ویژگی های فضای اقتصادی 
ججو است که در آن تلاش می شود اکوسیستمی ایجاد شود که هم 
پول، و هم استعداد و تجربه را در بر بگیرد. از همین روی استفاده از 
تجربیات و مسیر طی شده در ججو می تواند کمک شایانی به برنامه 
ریزی مناسب برای توسعه پایدار جزیره داشته باشد و نشست عادل 
پیغامی و جمعی از مدیران سازمان با مسوولان ججو نیز با همین هدف 
انجام شد.در پایان این نشست مقرر گشت، تفاهم نامه همکاری سازمان 
منطقه آزاد قشم و معاونت علمی نهاد ریاست جمهوری به منظور هم 

افزایی در راستای تبدیل قشم به جزیره نوآور امضا شود.
الحاق دو دستگاه خودروی آتشنشانی و آمبولانس به ناوگان 

امدادرسانی 
دو دستگاه خودروی آتشنشانی و آمبولانس به همت رییس و اعضای 
هیات مدیره سازمان منطقه آزاد قشم به ناوگان امدادرسانی جزیره 
در  قشم  آزاد  منطقه  سازمان  مدیرعامل  پیغامی،  عادل  شد.  ملحق 
ناوگان  به  الحاق دو دستگاه خودروی آتشنشانی و آمبولانس  آیین 
ناوگان  ارتقا  و  تجهیز  داشت:  اظهار  آزاد  منطقه  این  امدادرسانی 
امدادرسانی در بخش های امداد و نجات و درمان، نیاز یک منطقه 
در حال رشد و پیشرفت است.وی ادامه داد: با توجه به روند رو به 
ترقی جزیره قشم و افزایش ساخت آپارتمان های مسکونی و فضاهای 
خدماتی- رفاهی، مدرن سازی و مجهزسازی ناوگان امدادرسان جزیره 
یکی از بدیهیات و مورد نظر هیات مدیره منطقه آزاد قشم است.رییس 
بیان  پایان  در  قشم  آزاد  منطقه  سازمان  مدیرعامل  و  مدیره  هیات 
کرد: این اقدام به همت اعضای هیات مدیره محقق شده و درآینده 
نزدیک روند نوسازی و توسعه، با تجهیزات بروز و فنی تری ادامه می 
یابد.گفتنی است، در مراسم الحاق دو دستگاه خودروی آتشنشانی و 
آمبولانس به ناوگان امدادرسانی قشم که در بندر تجاری بهمن شهر 
قشم برگزار شد، عادل پیغامی، رییس هیات مدیره و مدیرعامل سازمان 

منطقه آزاد قشم، محمد محمدحسینی تختی، فرماندار شهرستان به 
همراه اعضای شورای تامین، فرماندهان نیروهای نظامی، انتظامی و 
اعضای شورای شهر  و  و مدیران سازمان، شهردار  معاونان  دریابانی، 
خودروهای  نخستین  آتشنشانی،  خودروی  داشتند.این  حضور  قشم 
هیدرولیکی با مانور عملیاتی به ارتفاع ۴٢ متر در جزیره قشم بوده 
و خودروی آمبولانس ملحق شده نیز با تجهیزات پیشرفته درمانی در 

فرودگاه بین المللی قشم مستقر می شود.
شهر پایدار با نگاه به نیازهای تمام اقشار ایجاد می شود 

معاون فنی و زیربنایی سازمان منطقه آزاد قشم گفت: رفع نیازهای 
تمامی اقشار و گروه های شهروندی با نگاه سیستمی و تعاملی می 
تواند زمینه ساز ایجاد شهر پایدار و توسعه یافته باشد. سعید اکبریان 
در همایش روز ملی شهرسازی با ادای احترام به کودکان و ساکنان 
اثر حملات رژیم صهیونیستی در غزه، اظهار  به شهادت رسیده در 
کرد: مهندسان شهرسازی در شهری مانند قشم باید ضمن توجه به 
نیاز تمامی اقشار جامعه، برای تمامی سلیقه ها از جمله ساکنان و 
گردشگران برنامه ریزی کنند.وی ادامه داد: احساس نیاز میان تمامی 
شهروندان برای رفع مشکلات شهری، مساله ای است که می تواند به 
ساخت شهر پایدار و توسعه یافته در آینده نزدیک کمک کند.معاون 
فنی و زیربنایی سازمان منطقه آزاد قشم نقش فعالیت های فرهنگی 
را مانند روج در کالبد شهرهای مختلف دانست و افزود: متخصصان 
شهرسازی در حوزه های مدیریت شهری و زیرساخت ها برای تمامی 
حوزه ها و نیازهای شهروندان برنامه ریزی می کنند.به گفته اکبریان؛ 
تضاد منافع در اخذ تصمیمات شهری ممکن است مشکل ساز باشد 
و وظیفه اصلی مهندسان شهرسازی این است که با شناسایی و رفع 
و  شهروندان  تمامی  برای  را  مناسبی  زیستن  فضای  مشکلات  این 
ایجاد شهرهای پویا فراهم کنند.وی با بیان اینکه بسیاری از انسان 
شناسان و جامعه شناسان شهرها را مرکز تمدن سازی برای بشر می 
دانند؛ خاطرنشان کرد: ایجاد توازن و تعامل با بخش های مختلف در 
شهرسازی با نگاه به نیازهای اصلی اقشار برای ایجاد شهرهای انسان 
محور و توسعه یافته حرف اول را می زند.رییس شورای اسلامی شهر 
قشم نیز در این همایش گفت: آغاز فعالیت شوراها و فرآیند مشورت 
پذیری و نظرخواهی باید در دوران کودکی آغاز شود تا ضمن آموزش 
بتوان از نظرات و پیشنهادات تمامی اقشار جامعه استفاده کرد.حبیب 
بازماندگان با اشاره به نیاز مجتمع های تجاری شهر قشم به اتاق مادر 
و کودک جهت خدمات دهی بهتر به گردشگران و ساکنان، تصریح 
کرد: نیازهای متعددی برای توسعه، زیباسازی و پویایی در شهر قشم 
مشاهده می شود و امیدوار هستیم با برنامه ریزی مناسب برای رفع آنها 
اقدامات مثبتی از سوی شهرداری صورت بگیرد.مدیر پروژه های شهر 
دوستدار کودک نیز در این همایش گفت: ایجاد شهرهای دوستدار 
کودک در کشور نیازمند مطالبه گری و گفتمان سازی توسط خانواده 
هاست.موسی پژوهان ادامه داد: کودکان در نظام مدیریت شهری به 
عنوان نسل آینده ساز از اهمیت ویژه ای برخوردار هستند و امیدواریم 
با برنامه ریزی و سیاست گذاری نظام مدیریت شهری این موضوع 
برای تبدیل به یک مطالبه عمومی برای خانواه ها شود.وی با برشمرده 
ویژگی های شهر دوستدار کودک، افزود: در مدیریت شهری و برنامه 

ریزی های کلان هر چقدر برای کودکان هزینه شود، برای آینده شهر 
و سالمندان و برای جوانان و نوجوانان آینده، سرمایه گذاری صورت 
گرفته است.مدیر پروژه های شهر دوستدار کودک در پایان خاطرنشان 
کرد: بومی سازی طرح اجتماعی ایجاد شهر دوستدار کودک با توجه به 
نیازهای جامعه محلی از مهمترین برنامه ها و رویکردهای لازم اجرای 

آن به شمار می رود.
تشریح فرصت های سرمایه گذاری شیلات قشم 

مدیر شیلات و کشاورزی سازمان منطقه آزاد قشم گفت: با برگزاری میز 
تخصصی حوزه شیلات در غرفه منطقه آزاد قشم در دهمین نمایشگاه 
کیش اینوکس، فرصت ها و ظرفیت های سرمایه گذاری حوزه شیلات 
برای سرمایه گذاران تشریح شد.مریم نوری بالانجی اظهار داشت: با 
عنایت به ابلاغ سیاست های کلی توسعه دریا محور از سوی رهبر 
معظم انقلاب، جزیره قشم به عنوان یکی از نقاط استراتژیک و هدف در 
این زمینه برنامه ها و فرصت های مختلفی را در حوزه شیلات و تامین 
امنیت غذایی پیش بینی کرده است. وی ادامه داد: طبق برنامه ریزی 
صورت گرفته در دهمین دوره نمایشگاه بین المللی کیش اینوکس نیز 
با برگزاری میز تخصصی حوزه شیلات و کشاورزی بخشی از ظرفیت ها 
و فرصت های سرمایه گذاری قشم در حوزه شیلات و کشاورزی برای 
سرمایه گذاران و علاقه مندان تشریح شد.مدیر شیلات و کشاورزی 
سازمان منطقه آزاد قشم افزود: جزیره قشم به عنوان نخستین جزیره 
شیلاتی کشور و اجرای برنامه های پیش بینی شده جهت پرورش و 
تولید میگو و همچنین افزایش تولید ماهی در قفس، می تواند نقش 
موثری در تامین امنیت غذایی کشور داشته باشد.وی خاطرنشان کرد: 
همچنین تکمیل زنجیره تولید و فرآوری محصولات شیلاتی و توسعه 
بازارهای صادراتی محصولات تولید شده در جزیره قشم می تواند به 

بهبود وضعیت اشتغال و اقتصاد منطقه و کشور کمک کند.
تعلیق ممنوعیت پروازهای چارتری قشم 

معاون فرهنگی، اجتماعی و گردشگری سازمان منطقه آزاد قشم گفت: 
طی پیگیری ها و مذاکرات انجام شده با سازمان هواپیمایی کشوری، 
ممنوعیت فروش بلیت چارتری در دو مسیر کیش و قشم تا پایان بهمن 
ماه امسال برداشته شد. ادریس راموز با اعلام این خبر اظهار داشت: در 
فصول پاییز و زمستان تقاضای پرواز در جنوب کشور به ویژه جزایر 
قشم و کیش افزایش می یابد. وی ادامه داد: از همین روی باتوجه به 
افزایش تعداد گردشگران ورودی به جزیره رایزنی های لازم با سازمان 
هواپیمایی کشوری به منظور تعلیق ممنوعیت پروازهای چارتری انجام 
شد و خوشبختانه مورد موافقت رییس این سازمان قرار گرفت. به گفته 
راموز، تسهیل تردد به جزیره و افزایش رفاه گردشگران به منظور توسعه 
صنعت گردشگری جزیره در دستور کار این معاونت قرار دارد و پیش 
از این با پیگیری ها و رایزنی های رییس هیات مدیره و مدیرعامل 
سازمان، تفاهم های لازم برای برقراری پروازی ها مسیر قشم - تهران 
و بالعکس با شرکت کاسپین انجام شده بود و پروازهای این شرکت از 
امروز برقرار خواهد بود. بنابراین گزارش، جزیره قشم با یک هزار و ۵00 
کیلومتر مساحت در جنوب ایران و تنگه هرمز واقع شده و به واسطه 
برخورداری از جاذبه های بی نظیر طبیعی و تاریخی فراوان هرساله 

پذیرای صدها هزار گردشگر می باشد.
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سوگوار فرهنگ و هنر هرمزگانیم
به قلم : م امیدوار 

ادامه از صفحه یک...
راه طولانی ارتقای جایگاه فرهنگ و ارشاد اسلامی  قشم 

فروردین سال ١3۹١بود که وزیر وقت فرهنگ و ارشاد اسلامی در سفر به منطقه آزاد 
قشم ،نماینده ویژه خود را در اداره فرهنگ و ارشاد اسلامی منصوب کرد.

در حکم صادره خطاب  به علی ملانوری به ماده ٢٧ قانون چگونگی اداره مناطق آزاد 
تجاری- صنعتی استناد شده است طبق بند الف ماده ٢٧ "به منظور ایجاد هماهنگی 
در فعالیتهاي مناطق آزاد، حسب مورد با تاییدوزیر ذیربط به یکی از دو روش زیر عمل 
خواهد شد:الف - دستگاههاي اجرایی وابسته به قوه مجریه  اختیارات خود در منطقه را 

به رییسهیات مدیره و مدیر عامل سازمانهاي مناطق آزاد تفویض نمایند.
و در بند ب - مدیران، روسا و سرپرستان دستگاههاي اجرایی مستقر در مناطق آزاد 
به پیشنهادرییس هیات مدیره و مدیر عامل سازمان و با حکم بالاترین مقام دستگاه 

اجرایی منصوب می شوند."
بر همین اساس وزیر فرهنگ و ارشاد اسلامی حجت الاسلام والمسلمین علی ملانوری  
را به عنوان اولین مدیر ویژه فرهنگ و ارشاد اسلامی منطقه آزاد قشم معرفی کرد . 
ملانوری از مدیران باتجربه و توانمند وزارت فرهنگ و ارشاد اسلامی بود .او پیش از 
این مدیرکل دبیرخانه شورای فرهنگ عمومی و ترویج فرهنگ ایثار و شهادت، مسوول 
کانون های فرهنگی و هنری تخصصی ستاد عالی کانون های فرهنگی و هنری مساجد 
کشور، سرپرست هیئت نظارت و ارزیابی ستادعالی کانون های فرهنگی و هنری مساجد 
کشور و مدیر کل فرهنگ و ارشاد اسلامی استان کرمان را عهده دار بوده است . ملانوری 
فعالیتهای برجسته ای در این سمت داشت از جمله  می توان به برگزاری مسابقات بین 
المللی قران کریم ، استقرار پایگاه یا دبیرخانه مسابقات ، اجرای سمفونی خلیج فارس و 

دعوت از اساتید برجسته فرهنگ و هنر اشاره کرد. 
وزیر وقت چه گفت 

سید محمد حسینی وزیر وقت فرهنگ و ارشاد اسلامی شخصا در مراسم معارفه مدیر 
ویژه در سالن همایش های مرکز بین المللی رشد قشم شرکت کرد و گفت: "منطقه آزاد 
قشم اولین تجربه وزارت فرهنگ و ارشاد اسلامی در خصوص رویکرد جدید این وزارتخانه 

در قبال مناطق آزاد کشور است.
 این وزارتخانه درنظر دارد برای خروج از این شرایط، تجربه قشم را به سایر مناطق آزاد 

کشور تعمیم دهد.
تعیین یک نیروی با تجربه و با سابقه وزارت فرهنگ و ارشاد اسلامی به عنوان اولین مدیر 
ویژه فرهنگ و ارشاد اسلامی منطقه آزاد قشم نشانه عزم راسخ این وزارتخانه در پیشبرد 
رویکرد جدید است تاکید رهبر معظم انقلاب اسلامی مبنی بر ضرورت وجود پیوست 
فرهنگی برای هر پروژه اقتصادی که در ماده ٢ قانون برنامه پنجم توسعه ،برخورداری این 
منطقه از موسیقی غنی برگرفته از زندگی و سنت های بومی، امکانات عظیم اقتصادی و 
تجاری جزیره و زمینه سازی  اجرای برنامه های ملی و بین المللی در عرصه های مختلف 

فرهنگی از دلایل مهم این تحولات است.
می طلبد از این پس در مناطق آزاد هم پای توسعه اقتصادی به مقوله فرهنگ نیز توجه 

ویژه ای شود.
"سخنان سید  محمد حسینی در این مراسم نشان داد که وزارت فرهنگ و ارشاد اسلامی 
با درک درستی از ظرفیت های مناطق آزاد گام بلندی را برای ایجاد فرهنگی و هنری و 

اثر گذاری مناطق آزاد بر همسایگان برداشته است.
۲3بهمن ۱393روز بیاد ماندنی برای قشم 

هرچند اسفندیار حیدری پور مدیرعامل منطقه آزاد قشم مدتی قبل جایش را به دکتر 
شهریار مشیری داده بود اما پایه گذار تفاهم نامه ای شد که جایگاه فرهنگ و ارشاد 

اسلامی قشم را به اداره کل ارتقا می داد.
 علیرضا کمساری از بهمن ماه سال ١3۹3در سمت مدیرکل فرهنگ و ارشاد اسلامی 
منطقه آزاد قشم کارش را آغاز کرد و تقریبا یکسال بعد )اول بهمن ١3۹۴( با حکم علی 
جنتی وزیر وقت فرهنگ و ارشاد اسلامی حجت الاسلام سید مهدی موسوی اجاق 

جانشین کمساری شد.
تفاهم نامه ای که به امضای رئیس دبیرخانه مناطق آزاد و وزارت فرهنگ امضا شده بود 
به مدت ۵سال جایگاه فرهنگ و ارشاد اسلامی را در قشم و سایر مناطق آزاد تجاری و 

اقتصادی تثبیت کرد.
 ٢3ماه بعد)8دیماه ١3۹6( از انتصاب اجاق ، دوباره علیرضا کمساری به پیشنهاد حمید 

رضا مؤمنی مدیرعامل سازمان منطقه آزاد قشم و طی حکمی از سوی سید عباس 
صالحی وزیر فرهنگ و ارشاد اسلامی علیرضا کمساری به سمت مدیر کل فرهنگ و 
ارشاد اسلامی منطقه آزاد قشم منصوب شد مراسم تودیع و معارفه با حضور علی  اصغر 
کاراندیش معاون وزیر فرهنگ و ارشاد اسلامی ،مدیرعامل سازمان منطقه آزاد قشم، 
معاونان، مشاوران و مدیران این سازمان برگزار شد .کمساری حدود سه سال و8ماه این 

مسئولیت را عهده دار شد.
امضای تفاهم نامه واگذاری اختیارت استانی وزارت فرهنگ به مناطق آزاد 

مرداد ماه ١3۹۹بود که تفاهم نامه همکاری بین دبیرخانه شورایعالی مناطق آزاد و ویژه 
اقتصادی و وزارت فرهنگ و ارشاد اسلامی با هدف ایجاد هماهنگی در فعالیت های 
فرهنگی و هنری و انجام ماموریت های وزارت فرهنگ و ارشاد سلامی در مناطق آزاد 

کشور به امضا رسید.   
اجرای  به  می توان  نامه  تفاهم  این  اهداف  دیگر  از  شماره ١۵۹6١۵۹(  نامه  )تفاهم 
رویداد های فرهنگی، هنری و قرآنی ملی در مناطق آزاد بویژه نگاه آمایشی ظرفیت ها و 
استعداد های هریک از مناطق، واگذاری اختیارات استانی وزارت فرهنگ و ارشاد اسلامی 
به اداره کل فرهنگ و ارشاد اسلامی منطقه آزاد، توسعه، تکمیل، تجهیز و ساماندهی زیر 
ساخت های فرهنگی و هنری در مناطق آزاد و همچنین تشکیل »کارگروه امور فرهنگ 
و هنر و ارشاد اسلامی مناطق آزاد« برای پیاده سازی و پیگیری امور مشترک بین دو 

دستگاه و نظارت بر حسن اجرای تفاهم نامه اشاره کرد. 
علی غیاثی مدیرکل امور استان های وزارت فرهنگ و ارشاد اسلامی در مراسم معارفه  
مدیرکل فرهنگ و ارشاد اسلامی منطقه آزادچابهار گفت: "با توجه به قوانین مناطق آزاد و 
شرایط کاری ادارات و تفاهم نامه بین وزارت فرهنگ و ارشاد اسلامی، دبیرخانه شورایعالی 
مناطق آزاد و ویژه اقتصادی، تقویت فرهنگ و توسعه اقتصادی قرار شده تا ادارات کل 
ارشاد اسلامی را در مناطق آزاد مستقر کنیم.  اداره کل فرهنگ و ارشاد اسلامی مناطق 
آزاد اختیارات در حد یک استان را دارد و حتی محدوده هایی که جز حوزه سرزمینی این 

منطقه نیست نیز می تواند فعالیت کنند". 
با روی کار آمدن دولت آقای رئیسی، به پیشنهاد علی درویش پور مدیرعامل وقت منطقه 
آزاد قشم ، و با حکم محمد مهدی اسمعیلی ،حامد بی آزار سرپرست اداره کل فرهنگ 
و ارشاد اسلامی منطقه آزاد قشم شد . شامگاه دوشنبه ٢٢ شهریور ماه ١۴00 درویش 
پورحکم وی را برخی می گویند خواهر زاده مدیرعامل وقت بوده ، اعطا نمود . شش ماه 
بعد یعنی ١٧اسفند ١۴00اولین مدیرکل بومی فرهنگ و ارشاد اسلامی منطقه ازاد قشم 

با پیشنهاد مدیر عامل منطقه ازاد قشم منصوب شد.
مهدی سلامتی فرزند شهید عباس سلامتی دانش آموخته کارشناسی ارشد مدیریت 
اجرایی گرایش استراتژیک این مسئولیت را عهده دار شد. اسماعیلی در حکم خود خطاب 
به مهدی سلامتی  اهتمام جدی به اجرای ١١بند مشخص در کنار اجرای قوانین و 

مقررات را خواستار شد. 
وزیر موافق، مخالف کیست ؟ 

فروردین ١۴0٢عادل پیغامی به جای افشار فتح اللهی معارفه شد و کلید دار منطقه ازاد 
قشم لقب گرفت. او سلامتی را فراخواند و برنامه اش را برای ارتقای جایگاه اداره کل 
فرهنگ و ارشاد مطالبه کرد. حتی از او خواست بودجه ای معادل 30 میلیارد تومان 
برای اجرای برنامه های فرهنگی و هنری در قشم تهیه و تدوین نماید. وزیر فرهنگ هم 
اردیبهشت ١۴0٢به قشم سفر کرد و صراحتا گفت : "قصد داریم جزیره قشم را به قطب 
فرهنگی خلیج فارس در حوزه ملی و بین المللی تبدیل کنیم ما یک چارت اداره کل در 

مناطق آزاد داریکه باید در همه مناطق آزاد پیگیری شود.
ارتقا و  ایرانی هستند  از فرهنگ  از آنجایی که کشور های منطقه خلیج فارس متاثر 
گسترش تعاملات فرهنگی و هنری بین این کشور ها در دستور کار این وزارتخانه و اداره 
کل فرهنگ و ارشاد اسلامی منطقه آزاد قشم قرار گرفته تا با برنامه ریزی اجرا و برگزاری 
برنامه های متنوع فرهنگی و هنری و جشنواره های مختلف این مسیر هموار شود. جزیره 
قشم با دارا بودن ظرفیت های متعدد فرهنگی هنری در آینده می تواند به عنوان قطب 
فرهنگی خلیج فارس نقش آفرینی داشته باشد. " با این حال وزیر فرهنگ و ارشاد 
اسلامی تا پایان اردیبهشت ١۴0٢ نه تنها مخالف تنزل جایگاه فرهنگ و ارشاد قشم نبود 

که برعکس برای ارتقای جایگاهش برنامه ارائه کرد. پس مخالف کیست ؟ 
اعتراضات عمومی و بازتاب در رسانه ها 

 مرداد ١۴0٢با پایان یافتن مدت زمان تفاهم نامه فی مابین شورایعالی مناطق آزاد و 
وزارت فرهنگ و ارشاد اسلامی زمزمه هایی مبنی بر تمدید یا امضای تفاهم نامه جدید 

شنیده می شد. 
شنیده های دیگری حکایت از انجام برخی مکاتبات با وزارت فرهنگ و ارشاد اسلامی در 
خصوص احیای اداره فرهنگ و ارشاد قشم به دلیل عدم تحقق انتظارات داشت. عده ای 
معتقد بودند که وزارت فرهنگ و ارشاد اسلامی با دبیرخانه شورای عالی مناطق آزاد دچار 

اختلاف نظر شده اند.
برخی معتقد بودند مدیر کل فرهنگ و ارشاد اسلامی با مهدی سلامتی دچار اختلاف 
است و او تمایل دارد نیرویی را جای سلامتی معرفی کند اما از آنجایی نیروی معرفی 
شده الزاما باید توسط مدیرعامل منطقه آزاد پیشنهاد شود و وزیر حکم او را صادر می کند، 
اسماعیل جهانگیری نمی توانست نیروی خودش را معارفه کند. لذا تلاش های فراوانی 
برای تنزل جایگاه فرهنگ و ارشاد اسلامی قشم صورت داد. هر چه بود چالش فرهنگی 
بزرگی پیش روی آقای مدیر عامل  و مردم قشم قرار گرفت. مردم اعتراض خود را علنی 

بیان می کردند. 

پایگاه های خبری چل بیم، خبر قشم، تجارت جنوب، هرمز، صدف نیوز، خبرگزاری مهر، 
عصر ایران، روزنامه سرآمد اقتصاد، سفیر جنوب، ندای جزیره و ... ضمن بازتاب نامه 
سرگشاده اهالی فرهنگ و رسانه قشم خطاب به وزیر، هرکدام به فراخور تحلیل های 
متفاوتی را از تنزل جایگاه فرهنگ و هنر قشم ارائه کردند. برخی نوشتند فرهنگ و 

هنر قشم متلاشی شد، بعض دیگر بلاتکلیفی مدیریت فرهنگی در قشم را تیتر کردند.
عده ای این اقدام را دهن کجی به جامعه محلی عنوان نمودند. رئیس شورای شهر قشم به 
نمایندگی از مردم گفت : تقلیل صورت گرفته به شدت مورد انتقاد و موجب گلایه مندی 
مردم جزیره قشم است و انتظار می رود ارکان دولت مردمی به  انتقادات مردم ترتیب 
اثردهند . انتظار است تمامی مسوولان بویژه مدیرعامل سازمان منطقه آزاد قشم و وزارت 

فرهنگ و ارشاد اسلامی جایگاه اداره کل مستقر در قشم را احیا کنند.
مدیرکل بی اعتنا به اعتراضات سرپرست معرفی کرد 

درست ۴روز قبل از ابلاغ حکم سرپرست اداره فرهنگ و ارشاد قشم وزیر فرهنگ و ارشاد 
اسلامی در خوزستان به صراحت گفت: "با مناطق آزاد توافق داریم که در هر منطقه یک 

اداره کل تشکیل شود. 
بنده جزو هیئت امنا هستم و ادارات کل ها را در نظر داریم که در مناطق آزاد، اداره 
کل فرهنگ و ارشاد طبق ساختار استانی و به صورت کامل با اختیارات کامل ایجاد 
کنیم."علیرغم اینکه مردم و رسانه ها به شدت علیه تنزل جایگاه فرهنگ و ارشاد قشم 
موضع گرفته بودند ، مدیرکل فرهنگ و ارشاد استان در تاریخ ٢١شهریور ١۴0٢حکم 

سرپرست را امضا کرد. 
صالحه ایرانمنش معرفی شد اما مدیرکل که نمی توانست برخلاف مقررات چنین اقدامی 
نماید.چون مهدی سلامتی با حکم وزیر منصوب شده بود و باید وزیر هم پایان ماموریت 

او را ابلاغ می کرد.
وقتی از جهانگیری می پرسند چرا جایگاه فرهنگ و هنر قشم را تقلیل می دهید پاسخ 
می دهد: "من تصمیم گیر نیستم" پس چه کسی تصمیم گیر است چرا حکم سرپرست 
را صادر کردید ، چرا برخلا ف قواعد و حکم وزیر سرپرست معارفه می کنید . چه کسی 
وقتی متوجه تخلف می شود به وزارت خانه نامه می نویسد که پایان ماموریت مهدی 
سلامتی را اعلام کنند. حکم سرپرست ٢١شهریور ابلاغ می شود و جکم پایان ماموریت 
یک روز بعد یعنی ٢٢شهریور ابلاغ می گردد . استان در حوزه فرهنگ و هنر صاحب 

دارد.
آیا تصمیم مهم تنزل یا به عبارتی متلاشی کردن ساختار یک مجموعه نباید به استحضار 
شورای فرهنگ عمومی استان می رسید؟ تصمیم عجولانه و بی تدبیری مدیرکل نوعی 
بی احترامی به ٢۵عضو حقیقی یا حقوقی شورای فرهنگ عمومی استان و اعضای شورای 

فرهنگ عمومی شهرستان قشم  تلقی می گردد. 
مدیرکل استان نباید بدون نظر بزرگانش اقدامی می کرد 

مهرماه ١۴0٢بود که مدیر عامل منطقه آزاد قشم به شدت از اقدام انجام شده انتقاد کرد.
عادل پیغامی در جمع فعالان رسانه قشم گفت: "مدیرکل استانی که دوست دارد اداره 

شهرستان داشته باشد و نه اداره کل برای یک فردی حکم می زند.
)سواستفاده از خلأتمدید تفاهم نامه شده است( آن فرد را من تا به حال ندیده ام و فکر هم 
نمی کنم ما با ایشان کاری داشته باشیم و عملا هم یک حکمی است که هیچ مبنایی را 
پیدا نخواهد کرد و واقعا هم از آن بنده خدایی که حکم گرفته عذرخواهیم چون ما اساسا 

در حال مذاکره خودمان)با وزارت فرهنگ و ارشاد( هستیم.
 به نظر می رسید که بهتر و حرفه ای تر بود که مدیرکل استان صبر کند و بدون نظر 
بزرگانش و بالادستی هایش در تهران اقدامی نکند. "هرچند خبرهایی مبنی بر احیای 
دوباره اداره کل فرهنگ و ارشاد اسلامی منطقه آزاد قشم در رسانه ها منتشر شده است 
و قطعا مردم ،مسئولین و اهالی فرهنگ و رسانه قشم  و هرمزگان همچنان تا حصول 
نتیجه ماجرا را دنبال خواهند کرد و از همه مهمتر وزارت فرهنگ و ارشاد اسلامی درصدد 
گسترش تعاملات فرهنگی با همسایگان از طریق مناطق آزاد است قطعا جایگاه اداره کلی 
فرهنگ و ارشاد اسلامی منطقه ازاد قشم احیا می شود . اما سوتدبیر مدیرکل فرهنگ و 
ارشاد هرمزگان ، ضربه ای که بر پیکره و ساختار فرهنگ و ارشاد شهرستان وارد شد ، بی 

توجهی او به اعتراضات مردم ، رسانه ها، نمایندگان فراموش نخواهد شد .
اغراق نیست اگر گفته شود جهانگیری با این اقدامش تلاش ده ساله نظام در ارتقای 
فرهنگ و هنر قشم را متزلزل کرد ، او اینجا هم برخلاف قوانین و مقررات کاری کرد که 

تاوانش را مردم نجیب قشم پس دادند . 



سال بیست ودوم . شماره 770 چهار شنبه. 24 آبان ماه 1402ورزش7

درخشش ژیمناست هرمزگانی 
در لیگ دبل مینی ترامپولین 

کشور

ژیمناست هرمزگانی در فینال رقابتهای دبل 
کشور  های  باشگاه  پسران  ترامپولین  مینی 
موفق به کسب عنوان سومی شد. امیر علی 
قهرمانی  لیگ  رقابتهای  سری  در  احمدی 
های  باشگاه   DMT ترامپولین  مینی  دبل 
 ۹-١0 سنی  رده  در  که  کشور  ژیمناستیک 
سال با حضور 3٢0 ژیمناست از ٢٢ تیم در 
رده های سنی مختلف در سالن امام علی شهر 
به تصاحب  الوند قزوین جریان داشت موفق 

عنوان سومی شد.
تیم منتخب ژیمناستیک استان به مربیگری 
میلاد رمضانپور و سرپرستی حمیدرضا کارگر 
متشکل از ١٧ ژیمناست به این دوره از رقابتها 
اعزام شده بود و همچنین سرمربی تیم ناصر 
مسابقات  فنی  سرپرست  عنوان  به  خضری 
این  در  داور  عنوان  به  محمدزاده  مسلم  و 

مسابقات حضور داشتند.

ملوان بستانو و ساروج فومستان 
لیگ برتری شدند

لیگ فوتبال شهرستان پارسیان با شرکت ده 
تیم و برگزاری مسابقات به صورت گروهی و 
حذفی به خط پایان رسید . در این دوره از 
فینال  در  ساروج  و  ملوان  تیمهای  مسابقات 
مقابل هم قرار گرفتند که در نهایت ساروج 

جام قهرمانی را به خانه برد .
شهرستان  فوتبال  اول  دسته  لیگ  مسابقات 
بندربستانو  ملوان  تیم   قهرمانی  با  پارسیان 
به پایان رسید.این مسابقات با حضور ده تیم 
در دو گروه از اول مهرماه شروع شده بود که 
پس از انجام ٢3 بازی با معرفی تیم قهرمان 

به پایان رسید.
در این مسابقات تیم های ملوان بندربستانو 
ساروج   ، یک  گروه  از  بمبری  مهر  جنوب  و 
فومستان و پیروز اتحاد پارسیان از گروه دو 

به مرحله نیمه نهایی صعود کردند.
ملوان  های  تیم  نهایی  نیمه  مرحله  در 
بر  غلبه  با  فومستان  ساروج  و  بندربستانو 
حریفان خود ضمن صعود به فینال لیگ دسته 

اول به لیگ  برتر فصل ١۴03 صعود کردند.
در دیدار فینال بستانو با پیروزی در ضربات 
فوتبال  اول  دسته  لیگ  قهرمانی  به  پنالتی 

پارسیان دست یافت.
ساروج  از  امیری  طاها  مسابقات  پایان  در 
با ١0 گل زده آقای گل مسابقات  فومستان 

شد. 
بهترین  بندربستانو  ملوان  از  احمدی  فواد 
دروازبان و تیم جنوب مهر بمبری به عنوان 

تیم اخلاق معرفی شد.

خبر

رئیس هیئت موتور سواری و اتومبیلرانی منصوب شد

شهرستان  جوانان  و  ورزش  اداره  رئیس  حضور  با 
و  موتورسواری  هیئت  جدید  رئیس  بندرعباس، 
اتومبیلرانی شهرستان بندرعباس منصوب شد. امین 
رئیسی، رئیس اداره ورزش و جوانان از فرهاد اسدالهی 

اتومبیلرانی  و  سواری  موتور  هیئت  سابق   رئیس 
جدید  رئیس  از  و  کرد  تشکر  و  تقدیر  شهرستان 
هیئت هم خواست تا هر چه سریعتر عوامل هیئت 
موتور سواری و اتومبیلرانی شهرستان را انتخاب کند 
و فعالیت خود به نحو احسن انجام دهد. وی همچنین 
از آرین رفیعی بندری خواست : تا یک پیست مناسب 
در کوهستان پارک پنجه علی در نظر بگیرد تا جوانان  
شهرستان بتوانند هیجانات خود را در این پیست به 

صورت استاندارد تخلیه نمایند. 
رئیس اداره ورزش و جوانان شهرستان بندرعباس بیان 
داشت: اکنون سواحل بندرعباس و بستانو شاهد حضور 
خواهند  می  که  هست  اتومبیلرانی  و  سوران  موتور 
حرکات نمایشی خود به نمایش بگذارند اما چه بهتر 

است که این کار به صورت استاندارد و قانونی صورت 
موتور  هیئت   رئیس  ایرجی  در حکم شهریار  گیرد. 
رفیعی  آرین  به  خطاب  استان  اتومبیلرانی  و  سواری 
بندری آمده است: با توجه به پیشنهاد رئیس اداره ورزش 
و جوانان شهرستان بندرعباس و با توجه به علاقمندی 
جنابعالی به ورزش موتور سواری و اتومبیلرانی و ورزش 
های به موجب این حکم به عنوان رئیس هیئت موتور 
سواری و اتومبیلرانی شهرستان بندرعباس منصوب می 
شوید. آرین رفیعی بندری متولد ١366 است که در 
کارنامه ورزشی خودش مسوولیت، سرپرست دبیری 
 ، اتومبیلرانی  و  جهانگردی  کانون  اتومبیلرانی  حوزه 
بندرعباس و مدیر  کمیته فوتبال ساحلی شهرستان 

اجرایی تیم فوتبال شهرداری را دارد.

هوادران را ناامید نکنید 

شهرداری  باشگاه  دو  که  روزی  از   : رئیسی  محمود 
بندرعباس و فولاد هرمزگان شروع به جذب بازیکن و 
بستن قرار داد با مربیان به نام فوتبال کردند و همچنین 
شناورسازی قشم هم به جمع تیم های لیگ دسته دوم  
اضافه شد؛ یک بار دیگر امید در دل هواداران فوتبالی 
زنده شد که بعد از ۹ سال دوباره  فوتبال هرمزگان که 
روزگاری یک تیم به نام آلومینیوم المهدی در لیگ برتر 
ایران داشت، صاحب یک تیم در لیگ یک کشور خواهد 
شد و شور و نشاط دوباره به فوتبال استان هرمزگان 
تیم  دو  هفته  چند  این  نتایج  اما  گشت،  خواهد  باز 
شهرداری بندرعباس و فولاد هرمزگان کمی هواداران 
را نگران کرده است که شاید این فصل هم هرمزگان 
و  نیکبخت  باشد.آقایان  نداشته  یک  لیگ  در  تیمی 
کریمیان؛ سرمربیان دو تیم شهرداری بندرعباس و فولاد 

هرمزگان، اگر می خواهید واقعیت را بدانید باید بگوییم 
در  نمایندگان شان  از حضور  هرمزگانی  هواداران  که 
لیگ دسته دوم خسته شده اند و این انتظار به حق را 
از شما دارند که با این همه حمایت و سرمایه گذاری، 
دست کم یک تیم به لیگ یک صعود کند؛ انتظاری که 
از شناورسازی قشم به واسطه اولین حضورش در لیگ 
دسته دوم کمتر است؛ هر چند که صعود به لیگ یک 
توسط این تیم هم دور از دسترس نیست. متاسفانه تا 
پایان هفته پنجم  لیگ دسته دوم فوتبال باشگاه های 
کشور در گروه اول شهرداری بندرعباس تنها 6 امتیاز 
گرفته است و در جایگاه نهم قرار گرفته است. این تیم 
امتیازاتی را از دست داده است که برای هواداران قابل 
قبول نیست. به طور مثال در هفته پنجم با وجود این 
که از تیم قعرنشین شهرداری بم دو بر یک پیش بود 
یک  تنها  که  بمی  تیم  و  داد  تساوی  به  تن  پایان  در 
امتیاز داشت موفق شد از نماینده  هرمزگان هم یک 
امتیاز بگیرد. در گروه دوم  تیم فولاد هرمزگان بعد از 
اولین پیروزی داخل خانه در هفته اول سه هفته پی 
در پی شکست خورد و در هفته پنجم در خانه مقابل 
تیم شاهین تابان بوشهر به سختی یک گل زد و سه 
امتیاز گرفت تا با 6 امتیاز مثل شهرداری بندرعباس در 
مکان نهم قرار بگیرد در صورتی که شناور سازی قشم 
که اولین حضور خود را تجربه می کند با ۹ امتیاز و تنها 

با دو امتیاز اختلاف نسبت به تیم صدرنشین گروه  در 
مکان هفتم جدول رده بندی قرار گرفته  است. شهرداری 
بندرعباس در فصل گذشته تا مرحله پلی آف لیگ یک 
هم صعود کرد اما در دو بازی رفت و برگشت موفق عمل 

نکرد تا دستش از صعود به لیگ یک کوتاه بماند. 
شهردار و شورای شهر بندرعباس با تمام وجود در کنار 
شهرداری بندرعباس هستند و از سوی دیگر مسوولان 
فولاد هم هیچ چیز برای تیم شان کم نگذاشته اند پس 
کمی همت و تعصب می خواهد که حداقل از بین این 
دو نماینده یکی به لیگ یک راه پیدا کند. شاید در فصل 
گذشته مربیان دو تیم این بهانه را داشتند که ما خودمان 
تیم را نبسته ایم و نباید از ما خیلی انتظار داشته باشید، 
اما این فصل سرمربیان  شهرداری بندرعباس و فولاد 
خودشان از همان ابتدا بازیکنان مد نظر وهمکارانی را 
برخلاف  و حتی  گرفته اند  به خدمت  داشتند  نیاز  که 
سال های گذشته اردوهای بیرون از استان خوبی برای 
آمادگی بیشتر تیم بر پا کردند و حالا نوبت شما مربیان 
دو تیم است که از دانش خود بهره ببرید و بعد از ۹ سال 
دل هواداران این استان را شاد کنید و به لیگ یک صعود 
کنید.  رفتن به لیگ یک خواسته هواداران هرمزگانی 
است، پس آقایان نیکبخت و کریمیان این خواسته را 
برای هواداران فوتبالی استان برآورده کنید و امیدها را 

برایمان نا امید نکنید.  روزنامه صبح ساحل

فولاد هرمزگان مقهور هنرنمایی 
مس رفسنجان شد

تیم بسکتبال فولاد هرمزگان با نتیجه 83 بر 
به  ٧8 در مقابل صنعت مس رفسنجان تن 

شکست داد.
لیگ  چهارم  هفته  های  رقابت  سری  از 
مس  صنعت  بین  دیدار  یک  بسکتبال  برتر 

رفسنجان و فولاد هرمزگان برگزار شد.
دراین دیدارتیم فولاد هرمزگان کوارتر نخست 
را با نتیجه ٢١ بر ١۴ به حریف واگذار کرد، 
در کوارتر دوم ٢8 بر ١6 بر حریف خود پیروز 
شد، در کوارتر سوم نتیجه را ٢۴ بر ٢0 به سود 
حریف خاتمه داد و در کوارتر چهارم نیز ٢٢ بر 

١6 مغلوب صنعت مس شد.
با این تفاسیر علیرغم انتظارات کادر فنی، فولاد 
نتوانست از موقعیتهای خود استفاده کند و با 
شکست سنگین مقابل حریف رفسنجانی در 
گرفت. قرار  بندی  رده  جدول  دوازدهم  رده 

در  آینده  هفته  حالی  در  هرمزگان  فولاد 
بندرعباس به مصاف  ذوب آهن اصفهان می 
در  امتیاز  چهار  تنها  است  توانسته  که  رود 

رقابتهای لیگ بدست آورد.

پالایش نفت بندرعباس با برد به 
تعطیلات رفت 

تیم فوتسال پالایش نفت بندرعباس در هفته 
بر ٢  نتیجه 3  با  کشور  برتر  لیگ  سیزدهم 

شهرداری ساوه را شکست داد.
برتر  لیگ  سیزدهم  هفته  رقابتهای  سری  از 
در  هرمزگان  استان  نماینده  کشور،  فوتسال 
و  جذاب  جدالی  در  بندرعباس،  فجر  سالن 
شکست  با  را  ساوه  شهرداری  تیم  تماشایی 
بدرقه کرد و به ششمین برد خود در این فصل 

دست یافت.
امیر رضا خونجهان) ٢ گل( و  در این دیدار 
امین مراد احمدی ) یک گل( برای پالایش 
نفت بندرعباس گلزنی کردند که با این اوصاف، 
شاگردان هادی بزوال با این برتری با کسب ٢١ 
امتیاز در رتبه پنجم جدول قرار گرفتند.لیگ 
برتر فوتسال باشگاه های کشور با حضور ١۴ 

تیم پیگیری می شود.
بهترین های هفته سیزدهم لیگ برتر فوتسال 
کشور انتخاب شدند : تیم برتر هفته: گیتی 
محمد  هفته:  برتر  اصفهان-مربی  پسند 
برتر  اصفهان(-داور  پسند  کشاورز)گیتی 
هفته: وحید سلیمانی- حسین امیری)گیتی 
هفته:  منتخب  سونگون(-تیم  مس  پسند- 
امیرحسین  مشهد(  آرا  نیکنام)فرش  علی 
ابراهیمی)کراپ  علی  پسند(  داودی)گیتی 
نفت(  جهان)پالایش  خون  امیررضا  الوند( 
ومحمدرضا محبی)ایرالکو اراک(  بهترینهای 

هفته سیزدهم بودند

کانون تخصصی والیبال نام آوران بندرعباس قهرمان شدخبر
کانون تخصصی والیبال نام آوران بندرعباس در مسابقات 
والیبال قهرمانی نونهالان پسر  هرمزگان به عنوان قهرمانی 
دست یافت. مسابقات والیبال قهرمانی نونهالان پسر استان 
با حضور چهار تیم به میزبانی شهرستان بستک برگزار 
با قهرمانی تیم کانون تخصصی والیبال نام آوران  شد و 
بندرعباس که در دوره قبلی هم مقام قهرمانی را از آن خود 
کرده بود، به پایان رسید.تیم های همیاران میناب، هیئت 
والیبال بستک و کانون تخصصی والیبال دریانورد دوم تا 
چهارم شدند. هیئت والیبال شهرستان بستک، رئیس اداره  
ورزش و جوانان، شهردار و شورای شهر شهرستان بستک 

در برگزاری این مسابقات تلاش زیادی کردند.
دوره داوری درجه دو والیبال برگزار شد 

میزبانی  به  والیبال   دو  درجه  داوری  کلاس  دوره  یک 
شهرستان بندرعباس برگزار شد.  دوره داوری درجه دو 
نقاط مختلف  از  آقا  با حضور ٢٢ داور خانم و  والیبال  
شد.  برگزار  بندرعباس  میزبانی شهرستان  به  هرمزگان 
دوره داوری درجه دو والیبال سالن  با تدریس  زرنویس 
زاده از شیراز، توسط هیئت والیبال استان هرمزگان در 

مجموعه ورزشی هفت تیر برگزار شد.
داور خانم و آقا حضور داشتند.در این دوره از کلاس داوری درجه دو والیبال سالنی ، ٢٢ 

طاهری قهرمان لیگ برتر دارت آقایان هرمزگان
سومین مرحله مسابقات انتخابی لیگ برتر دارت آقایان هرمزگان با معرفی نفرات برتر به پایان 
رسید. سومین مرحله مسابقات انتخابی لیگ برتر آقایان ١۹ آبانماه در خانه دارت علوم پزشکی 

برگزار شد.
این دوره از رقابت ها بصورت گروهی و حذفی برگزار گردید و پس از برگزاری دوره چهارم این 

مسابقات نفرات اول تا دوازدهم جواز حضور در لیگ برتر هرمزگان را کسب خواهند کردند.
در پایان این مسابقات سید محمد مهدی طاهری مقام نخست را کسب کرد، باقر کارگر دوم شد 

و حمید حقانی و سعید راهداری مشترکا بر سکوی سوم ایستادند.
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عطاالله معروفخانی، مدیرعامل شرکت فولاد هرمزگان در حاشیه 
و  از طرح ها  رویکرد حمایت  به  اشاره  با  کیش  فولاد  سمپوزیوم 
به  ویژه  به صورت  هرمزگان  فولاد  گفت:  دانش بنیان  شرکت های 
دانش بنیان ها توجه دارد. این شرکت در حوزه فولاد سبز و ارتباط 
مرکز  شرکت،   ۴6 با  و  بوده  پیشتاز  دانش بنیان،  شرکت های  با 
دانشگاهی و مجموعه های دانش بنیان تفاهم نامه و قرارداد همکاری 
همچنین  می کند.  همکاری  مستمر  به صورت  و  رسانده  امضا  به 
همکاری های  هرمزگان  استان  و  کشور  اول  تراز  دانشگاه های  با 
به  رسیدن  در  هرمزگان  فولاد  افزود: چشم انداز  دارد.وی  مؤثری 
رتبه های بالای تولید فولاد در کشور و نیز افزایش رقابت پذیری 
در بازارهای داخلی و جهانی، ضرورت حرکت به سمت فعالیت های 
صدچندان  اخیر  سال های  در  را  دانش بنیان  و  تکنولوژیک محور 
کرده است. ازاین رو، اعتقاد ما بر این است که باید در صنعت فولاد 
نوآوری و ابتکار داشته باشیم. آغوش فولاد هرمزگان همواره پذیرای 
نخبگان، مراکز دانشگاهی و دانش بنیان بوده و در این خصوص، 
در  را  هرمزگان  استان  نوآور  و  خلاق  برتر  طرح   ١0 از  حمایت 
پیشرفت صنعت  به  اشاره  با  داده ایم.معروفخانی  قرار  کار  دستور 
فولاد  صنعت  کرد:  عنوان  گذشته،  دهه  چند  طی  کشور  فولاد 
کشور طی چند سال اخیر نوآوری های قابل توجهی داشته و دیگر 
مصرف کننده تکنولوژی های وارداتی نیست و به طور ویژه، برخی 
محصولات حساس دانش بنیان وارداتی، تنها با تکیه بر توان داخلی 
کاملًا بومی سازی شده اند. این یعنی در حوزه فولادسازی، صنایع 
کشور ما عملکرد خیره کننده ای داشتند و به همین دلیل کشور 
ما به رتبه دهم برترین تولیدکنندگان فولاد دنیا رسیده است. این 
عملکرد در حوزه تکنولوژی نیز چشمگیر بوده؛ اما باید به نوآوری ها 
و ابتکارات در حوزه تکنولوژی سرعت ببخشیم و در دنیا حرفی 
برای گفتن داشته باشیم.مدیرعامل شرکت فولاد هرمزگان تأکید 
کرد: امروزه اغلب فناوری ها به سمت صنعت سبز سوق یافته و 
یکی از اهداف فولاد هرمزگان نیز همین موضوع بوده و با روش های 
گوناگون مشوق نخبگان صنعت و دانشگاه بوده ایم. در این خصوص، 
برگزاری همایش ها و کنفرانس های علمی، می توانیم گام های  با 
رویکرد  این  برداریم.  یادشده  به هدف  رسیدن  راه  در  سریع تری 
موجب ثبت ۴۴ رکورد تولیدی در فولاد هرمزگان مانند رکوردهای 

روزانه، ماهانه و سالانه شده است
کنفرانس  کننده  برگزار  نخستین   هرمزگان  فولاد 

فولادسازی و ریخته گری مداوم 
معروفخانی با بیان اینکه برگزاری همایش های تخصصی، به ویژه در 
حوزه تکنولوژی و فولاد سبز، می تواند صنعت فولاد را یک گام بلند 
به جلو ببرد، تأکید کرد: فولاد هرمزگان نخستین شرکت فولادی 
در ایران است که کنفرانس علمی فولادسازی و ریخته گری مداوم 
را به صورت تخصصی برگزار کرده است. در سال جاری نیز اوایل 
ریخته گری  و  فولادسازی  بین المللی  بهمن ماه سومین کنفرانس 
مداوم را در استان هرمزگان برگزار خواهیم کرد. گفتنی است طی 
دو دوره برگزاری کنفرانس فولادسازی، شاهد استقبال بسیار خوبی 
از این کنفرانس در میان نخبگان، دانشگاهیان و صنعتگران کشور 
این  دستاوردهای  خصوص  در  هرمزگان  فولاد  بودیم.مدیرعامل 
شرکت از دو دوره برگزاری کنفرانس فولادسازی، گفت: برگزاری 
این دو کنفرانس نه تنها برای فولاد هرمزگان، بلکه برای کل صنعت 
فولاد کشور دستاوردهای خوبی به همراه داشت؛ زیرا این کنفرانس 
به صورت کاملًا علمی برگزار می شود و تمام مقالات به صورت دقیق 
با هیئت علمی مورد بررسی قرار می گیرد و در صورت دارا بودن 

ارائه به کنفرانس معرفی می گردد. بنابراین تنها  صلاحیت، برای 
مقالاتی پذیرش می شوند که هم از نظر علمی و هم عملی قابلیت 
اجرایی داشته باشند.وی با بیان اینکه برخی از مباحث مطرح شده 
در کنفرانس های قبلی از ایده به عمل تبدیل شدند، خاطرنشان کرد: 
بسیاری از رکوردهای ثبت شده در فولاد هرمزگان طی یکی دو سال 
اخیر به دلیل استفاده از نوآوری ها و ابتکارات بود. همچنین برخی از 
طرح های ارائه شده توسط نخبگان صنعت بومی سازی شد. در همین 
حال طرح هایی را نیز مهندسی معکوس کردیم. ماحصل این موارد 
موجب شد فولاد هرمزگان نه تنها از ظرفیت اسمی خود عبور کند، 
بلکه ۴۴ رکورد کمّی و کیفی در حوزه بهره برداری و تولیدی از خود 
برجای بگذارد که به نوعی در صنعت فولاد کشور بی نظیر است و 
دستاورد قابل توجهی با توجه به محدودیت های انرژی در کشور به 
شمار می رود. دوم تا چهارم آبان ماه سال ١۴0٢ بیست و پنجمین 
»سمپوزیوم  عنوان  با  کشور  فولاد  صنعت  پژوهشگران  همایش 
موجود  تکنولوژی های  از  عبور  »مراحل  موضوع  با   »۴0٢ فولاد 
به فناوری های فولاد سبز در کشور« با حضور شرکت های بزرگ 
فولادی و معدنی در جزیره کیش برگزار شد که در این همایش و 
نمایشگاه، صنعتگران آخرین دستاوردهای علمی و پژوهشی خود را 
به متقاضیان معرفی کردند. در این کنفرانس ١١ نفر از مدیران و 
کارشناسان فولاد هرمزگان مقالات خود را در زمینه های مطرح شده 
ارائه دادند. این مقالات شامل کاهش زمان power on کوره های 
 from ،)قوس الکتریک )محمدشریف شریفیان، عباسعلی براهیمی
 Direct Reduction Iron Sludge as a Source of
 Iron using Calotropis Procera Leaf Extract
)صفیه بهمن زاده، سمیره انتشاری(، مطالعه و پژوهش در راستای 
تدوین دستورالعمل نمونه برداری اکسیژن کل از تاندیش )مهدی 
حسنی، مهدی ابراهیمی(، کاهش زمان تخلیه تا تخلیه کوره قوس 
الکتریک )ایوب گودرزی، محمدجواد قراگوزلو(، مطالعه و پژوهش 
کاورهای  ساخت  برای  مناسب  آلیاژ  انتخاب  و  شناسایی  جهت 
)محسن  مداوم  ریخته گری  سگمنت های  فریم های  تاپ  محافظ 
خجسته نژاد، هیمن چوگلی( و افزایش خواص شیمیایی و فیزیکی 
بریکت تولیدی در جهت کاهش نرخ مصارف و بهبود پارامترهای 
تولیدی در کوره های قوس در راستای تولید فولاد سبز در شرکت 
فولاد هرمزگان )حمید نظرنژاد( بودند. به این ترتیب فولاد هرمزگان 
در بیست و پنجمین سمپوزیوم و نمایشگاه فولاد کیش هم از نظر 
تعداد مقالات و هم از نظر تعداد ارائه دهندگان در رتبه های نخست 
و  هرمزگان  فولاد  دانش بنیان  رویکرد  موضوع  این  و  گرفت  قرار 

حمایت بی قیدوشرط آن از طرح های پژوهشی را نشان می دهد.
ثبت رکوردهای جدید تولید در فولاد هرمزگان

عطاالله معروفخانی، مدیرعامل شرکت فولاد هرمزگان با قدردانی 
واحد  : تلاشگران  این شرکت گفت  و مدیران  کارکنان  از تلاش 
فولادسازی و ریخته گری شرکت فولاد در ٢٢ آبان ماه موفق به 
ثبت دو رکورد جدید در این واحد شدند.تولید 68٢۹ تن تختال 
فولادی به عنوان بالاترین رکورد ثبت شده روزانه در تاریخ ٢٢ آبان 
ماه رقم خورد که رکورد قبلی روزانه به میزان 6٧٧٢ تن در ١۵ آذر 
ماه سال ١۴0١ بوده است. مدیرعامل شرکت فولاد هرمزگان  افزود 
: همچنین در این تاریخ، رکورد روزانه تعداد ذوب ریخته  گری شده 
به میزان ۵8 ذوب به دست آمد که رکورد قبل به میزان ۵۴ ذوب 
در ١۴ آبان ماه سال ١۴0١ بوده استمعروفخانی تصریح کرد : .ثبت 
این رکوردهای جدید نشان می دهد فولاد هرمزگان بر مسیر بهبود 
مداوم و مدار دانش حرکت می کند و در صورتی که محدودیتی در 

تامین انرژی و مواد اولیه نداشته باشد، رکوردشکنی های روزانه، 
ماهیانه و سالیانه برای این شرکت دور از دسترس نخواهد بود.

کنفرانس فولادسازی مشوق نخبگان است
یحیی پالیزدار در خصوص برگزاری سومین کنفرانس فولادسازی 
برگزاری  اصلی  کارکردهای  از  یکی  کرد:  بیان  هرمزگان،  فولاد 
صنعت  نخبگان  گردهمایی  صنعتی،  تخصصی  کنفرانس های 
است و می توان از این فرصت استفاده کرد و مباحث علمی را در 
مورد آن صنعت به اشتراک گذاشت. همچنین می توان از مباحث 
علمی در جهت رشد علم و بهتر استفاده کردن از یک تکنولوژی 
استفاده کرد.وی افزود: با توجه به اینکه فولاد هرمزگان سومین 
دوره کنفرانس فولادسازی و ریخته گری مداوم را برگزار می کند، 
کنفرانس شناخته شده در صنعت  عنوان یک  به  کنفرانس  این 
اغلب نخبگان صنعت  بهتر،  به عبارت  فولاد کشور مطرح است. 
جمع  در  تا  هستند  کنفرانس ها  نوع  این  برگزاری  منتظر  فولاد 
نخبگان صنعت حضور یابند.مدیرعامل شرکت پشتیبانی و توسعه 
فناوری و نوآوری فولاد مبارکه خاطرنشان کرد: با توجه به اینکه 
کنفرانس های تخصصی توسط مجامع علمی همچون دانشگاه ها و 
مراکز دانش بنیان برگزار می شوند، اما به دلیل اینکه فولاد هرمزگان 
متولی برگزاری سومین کنفرانس فولادسازی و ریخته گری مداوم 
شده و حامی آن است، می توان به بهترین نحو از پتانسیل این 
شدن  برگزار  بهتر  خصوص  در  کرد.پالیزدار  استفاده  گردهمایی 
سومین کنفرانس فولادسازی عنوان کرد: برای بهتر برگزار شدن 
می توان موضوعات خاص کنفرانس را مدت ها قبل از برگزاری در 
اختیار نخبگان و محققان صنعت قرار داد و تلاش کرد پس از اینکه 
مقالات ارائه و نظرات جمع بندی شد، برای دوره های بعد بازخورد 
مقالات به شرکت کنندگان داده شود. این یعنی صنعت از مقاله های 
کاربردی حمایت کند و آن ها را در فرایند خود به کار ببرد؛ سپس 
در دوره بعدی کنفرانس با ارائه نتایج به کارگیری مقالات علمی 
در فرایندهای مختلف، به شرکت کنندگان بازخوردهای آن ازجمله 
تولید، حل شدن معضلات  افزایش  بهره وری، سودآوری،  افزایش 
صنعت، تولید محصولات جدید و... داده شود. این موضوع باعث 
می شود نتایج عملی فعالیت های علمی نخبگان و ارائه دهندگان 
مقالات دیده شود و هم نخبگان برای فعالیت های بیشتر تشویق 

خواهند شد.
فولاد هرمزگان میزبان سفیران تعالی گروه فولاد مبارکه

هشتمین همایش سفیران تعالی شرکت های گروه فولاد مبارکه به 
میزبانی شرکت فولاد هرمزگان و با محوریت مدیریت مهندسی 
صنایع در روزهای دهم و یازدهم آبان ماه در شهر بندرعباس برگزار 
شد. در این همایش مدیران، رؤسا و کارشناسان تعالی سازمانی 
کاظمی،  داشتند.علیرضا  حضور  مبارکه  فولاد  گروه  شرکت های 
معاون تکنولوژی و توسعه شرکت فولاد هرمزگان، در این همایش 
گفت: سفیر تعالی بودن، بار معنایی والا و مسئولیت سنگینی با 
خود به همراه دارد. سفیر تعالی مفاهیم تعریف شده ذیل تعالی را 
با یادگیری، به سازمان منتقل می کند و انتشار می دهد. همچنین 
برگزار  تعالی  سفیران  حضور  با  همایش هایی  چنین  که  زمانی 
انتقال  و  یادگیری  تجارب،  اشتراک گذاری  اصلی  هدف  می شود، 
آن است.وی افزود: در دنیای امروز ممکن است تنها انتقال تجارب 
کمک کننده نباشد؛ ازاین رو باید از مسیر گذشته درس گرفت و با 
نگاهی به گذشته، چرخه PDCA  را دنبال کرد. سپس مفاهیم 
نوآوری یا روندهای روز دنیا را به آن افزود و تلاش کرد مسیری را 
که قبلًا شرکت های معتبر دنیا همچون فولاد مبارکه طی کردند، 
به عنوان الگو در سازمان به طور مرتب پیاده  ساخت. حتی اگر در 
این درس آموخته ها به این نتیجه رسیدیم که مسیری اشتباه بوده، 
باید بلافاصله آن را اصلاح کنیم و بهبود دهیم.کاظمی خاطرنشان 
کرد: امیدواریم با برگزاری دوره های سفیران تعالی، معنای تعالی 
در شرکت های گروه فولاد مبارکه دنبال شود و همه شرکت های 
زیرمجموعه، به ویژه فولاد هرمزگان، بهتر از گذشته این مفهوم را 
پیاده سازی کنند و باعث سربلندی گروه فولاد مبارکه در ایران و 
جهان شوند. مرضیه حمیدی، مدیر مهندسی صنایع شرکت فولاد 
در  سازمانی  تعالی  مفاهیم  پیاده سازی  به  اشاره  با  نیز  هرمزگان 
فولاد هرمزگان، بیان کرد: همواره در همایش های سفیران تعالی، 
از آموزش ها و تجارب برتر سایر شرکت ها استفاده کرده ایم .وی 

در این باره افزود: همایش های سفیران تعالی گروه فولاد مبارکه با 
هدف توانمندسازی نمایندگان تعالی شرکت های گروه در راستای 
ایجاد  و  تعالی  با  مرتبط  سیستم های  کلیه  اجرای  و  پیاده سازی 
فضایی جهت هم اندیشی و تبادل اندیشه های اعضای شرکت های 
ضمن  است.حمیدی  شده  برگزار  تاکنون  اسفند ١۴0١  از  گروه 
امور  مدیریت های  در  همکاران  تلاش های  و  زحمات  از  قدردانی 
شرکت ها و تعالی سازمانی شرکت فولاد مبارکه، اظهار امیدواری 
کرد این برنامه ها تداوم داشته باشد و بتوانیم به اهداف در نظر گرفته 
شده برای تشکیل انجمن سفیران تعالی گروه دست یابیم. همچنین 
در ادامه تورهای تعالی را در شرکت های گروه فولاد مبارکه برگزار 
کنیم و شرکت ها، تجارب برتر و دانش خود را در تورهای تعالی به 
اشتراک بگذارند. علاوه بر این، بتوانیم در برنامه های آتی، تورهای 
تعالی را در سطح کشور از طریق مرکز تعالی سازمانی برگزار کنیم؛ 
تعالی  و  رشد  و  دانش  اشتراک گذاری  هم افزایی،  به  که  تورهایی 
صنعت فولاد ایران منجر شده است.در همایش دوروزه، علاوه بر 
نمایندگان  توسط  ریسک،  مدیریت  استاندارد  و  مفاهیم  آموزش 
فولاد مبارکه در این حوزه دانش و تجربیات در خصوص پیاده سازی 
مدیریت ریسک در این شرکت با سفیران تعالی شرکت های گروه 

به اشتراک گذاشته شد.
شرکت های  جهانی  جام  قهرمان  نایب  هرمزگان  فولاد 

بین المللی
تیم فوتسال کارگری فولاد هرمزگان به عنوان نماینده جمهوری 
اسلامی ایران، مقام نایب قهرمان جام جهانی شرکت های بین المللی 
در ترکیه را کسب کرد. تیم فوتسال کارگری فولاد هرمزگان به 
عنوان نماینده جمهوری اسلامی ایران در دیدار نهایی مسابقات 
فوتسال جام جهانی شرکت های بین المللی در ترکیه مغلوب نماینده 
رومانی شد.تیم فولاد هرمزگان در دیدار نهایی با نتیجه دو بر یک و 
با تک گل محسن پری زاده مقابل تیم ناوال فورسز از کشور رومانی 
شکست خورد و عنوان نایب قهرمانی را از آن خود کرد.پیش از 
این، تیم فولاد هرمزگان با دو پیروزی و یک شکست در گروه خود 
صدرنشین شده بود و در مرحله یک چهارم نهایی با نتیجه ٧ بر صفر 
تیم آکوپر را از پیش رو برداشته و در دیدار نیمه نهایی با نتیجه ۴ 
بر یک تیم لوکا کوپر را شکست داد و راهی دیدار نهایی شده بود.

گفتنی است که عارف شبانه گرد، سجاد حسن پور، سعید صادقی، 
قنبری،  میلاد  زاده،  پری  محسن  باهنر،  محمدرضا  رهبر،  کریم 
اسماعیل حیدری، احسان برتیا، سینا توانایی و عمران حمیدی زاده 
بازیکنان و کامبیز حمزه پور سرمربی و علی ذاکری سرپرست تیم 

اعزامی فولاد هرمزگان را تشکیل دادند.
در  سرمایه گذاری  و  نوآوری  رویداد  بزرگ ترین 

بندرعباس 
فولاد  شرکت  محصولات  توسعه  و  طراحی  متالورژی،  مدیر 
با مشارکت شرکت پشتیبانی و  هرمزگان گفت: فولاد هرمزگان 
توسعه فناوری و نوآوری فولاد مبارکه بزرگ ترین رویداد نوآوری 
و سرمایه گذاری خطرپذیر جنوب کشور را با عنوان "فولادی شو"در 
این  گفت:  زارع  شاهین  می کند.  برگزار  بندرعباس  در  آذرماه 
با استفاده از ظرفیت شرکت های دانش بنیان و واحدهای  رویداد 
فناور مستقر در پارک های علم و فناوری استان های جنوب کشور 
به منظور سرمایه گذاری شرکت سرمایه گذاری خطرپذیر فولاد در 
طراحی  متالورژی،  شد.مدیر  خواهد  برگزار  توانمند  شرکت های 
رویداد  کرد:  اضافه  هرمزگان  فولاد  شرکت  محصولات  توسعه  و 
مذکور با استفاده از ظرفیت شرکت های دانش بنیان و واحدهای 
هرمزگان،  استان های  فناوری  و  علم  پارک های  در  مستقر  فناور 
برگزار می شود.وی  بلوچستان، کرمان  و  فارس، سیستان  بوشهر، 
افزود: اقتصاد چرخشی )انرژی، آب، فراوری ضایعات و محصولات 
جانبی، فراوری گازهای خروجی(، تولید فولاد سبز )کاهش نشر 
گازهای گلخانه ای(، انقلاب صنعتی چهارم )رباتیک، هوش مصنوعی 
و یادگیری ماشین، پهپادها، واقعیت مجازی و واقعیت افزوده، پرینت 
معدنی  مواد  پرعیارسازی  اشیا(،  اینترنت  بلاک چین،  سه بعدی، 
کم عیار، تأمین مواد مصرفی نوین )متالورژیکی/ شیمیایی(، تأمین 
تجهیزات و فرایندهای نوین قابل به کارگیری در صنعت فولاد، تولید 
محصولات فولادی پیشرفته و فراتر از صنعت فولاد از محورهای 

این رویداد است.

همکاری فولاد هرمزگان با 46 مرکز علمی و دانش بنیان


